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Če pa ste lačni - kradite!
Tako je pred slabim letom, v osrednjem televizijskem dnevniku, tistim, ki nimajo niti za hrano, 
svetovala ena najbolj cenjenih, še živečih, slovenskih pesnic, Neža Maurer. Prvi trenutek je njen 
nasvet kar vzel dih voditeljici pa tudi marsikomu od nas. Potem smo ugotovili, da ima prav.
(Mef) Ne kradi je sicer ena od sveto
pisemskih zapovedi, toda, če drugi 
ukradejo nam in zaradi tega niso 
kaznovani ne od države ne od boga, 
potem ta zapoved očitno ne velja 
za vse ljudi enako in je v nasprotju 
s temeljnim naukom krščanstva, 
ki pravi, da smo vsi ljudje (pred 
bogom) enaki. Pa tudi naša ustava 
pravi nekaj podobnega, namreč, da 
smo državljani Slovenije med seboj 
enakopravni.
Zakaj torej v tej državi še vedno ho
dijo svobodni naokrog in celo gostu
jejo po različnih medijih ljudje, za 
katere natančno vemo, da so nam 
marsikaj ukradli. Pa pustimo ponos, 
upanje, srečo, svobodo. Upoštevaj
mo samo materialne stvari: tovarne, 
hotele, zemljišča in oblast.

Koliko ljudi iz te strukture velikih 
tatov je že odgovarjalo za svoje ta
tinsko početje, materialno in ne
materialno. Bolj malo. Lahko bi jih 
našteli na prste ene roke.
Zato pa smo v zadnjih štirinajstih 
dnevih lahko prebrali, da so izolski 
policisti, na predlog “oškodovancev” 
kazensko ovadili tri ženske in enega 
moškega, ki so, vsak zase in vsak po 
svojih potrebah, skupaj ukradli za 
slabih 40 Eurov blaga, od tega je šlo 
trikrat za manjši prehrambeni arti
kel, enkrat pa za etui.
Kraja je seveda kaznivo dejanje, 
vredno obsojanja in ga nikakor ni 
mogoče tolerirati. Razen v primeru, 
kot je to storila Neža Maurer, ki je na 
nek način povedala, da je, ob lakoti, 
kraja hrane sprejemljivo dejanje.

Pravzaprav zaradi teh kazenskih 
ovadb za vrednosti 22 Eur, 5,90 Eur, 
5,28 Eur in 2 Eura, nikogar ni mogo
če posebej kriviti. Izvršitelje je pač 
gnala neka potreba, varnostniki so 
le opravili svoje delo, policisti tudi 
in tudi poslovodje so ravnali v skla
du z zakoni in prepričanjem njiho
vih lastnikov.
Ampak slab občutek pa vendarle 
ostaja. Namreč dejstvo, da nobe
na od teh ženic, ki so najverjetneje 
ukradle pašteto ali kaj takega, ne 
bo mogla najeti Čeferina, Matoza, 
Penka, Senice ali katerega drugega 
znanega odvetnika. Niti one nimajo 
dovolj denarja niti odvetniki nimajo 
dovolj časa, saj so zasedeni z zago
varjanjem tistih, ki niso ukradli pa
štete ampak celo tovarno paštet.

25 maj
Je res, da je praznik 

ma je mrs ku ps 
in zraven še rosi, 

da me že zdaj vse boli. 
Tako me ni treslo 

niti pozimi, 
in mi je komaj zneslo, 

da sem povedal tisti rimi 
o Hildi in tajkunih 

o poštenih in špijunih, 
o pogumnih partizanih 
in izdajalcih pregnanih. 

Dokler ta zvezda 
na prsih gori, 

še majice ne bom opral 
do konca svojih dni.

-Pl

MANDRAC.SI
Naša ulična spletna stran mandrac. 
si je že dobro shodila in tam lahko 
srečate marsikoga in izveste marsi
kaj takšnega, kar ne sodi na klasične 
spletne naslove. Če vam je do slabe 
volje boste prebrali urednikov blog, 
če bi radi videli sosede na zabavi 
poglejte v Kantino, če vas zanimajo 
arhivske številke Mandrača so v Kle
ti, če ne veste kam bi šli kliknite na 
Grem, ostalo pa raziskujte.

Izjava tedna:
Do neprofitnih stanovanj so upra
vičeni tisti, ki pogoje za pridobitev 
neprofitnega stanovanja dejansko 
izpolnjujejo in ne tisti, ki so jih iz
polnjevali v preteklosti.

SZJ Občine Izola

MANDRAC BI LAHKO POSTAL ZADRUGA
V Mandraču resno razmišljamo o tem, da bi postali zadruga,

I- - - - - - 1 a k tt r- bralci pa naši zadružniki. Na ta način bi se še bolj povezali - v
|nnn| dAINIivA KOI i R dobrem in v slabem. Če imate dobro idejo nas kar pokličite.
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Stran za ogrevanje

Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika v 
glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. Že res, 
da je vsak vikend “doma” v Izoli a vendarle. 
Zoran Odič je upokojeni a ne odpisani novinar 
z veliko začetnico. Tisti, starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o življenju 
tam in o življenju nasploh, o dogodkih v glav
nem mestu in o posledicah teh dogodkov za 
naše kraje in ljudi. Pazljivo branje vam želimo 
Avtor kolumne izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako mnenju uredništva.

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

NESPODOBNA DRŽAVA
Še enkrat smo pred sosedi, Hrvati. Oni so šele tretji, mi smo pa PRVI. Nič 
več jim ne pomaga, spet so za nami, čeprav so nevoščljivo priznali, da je to 
mogoče samo zato, ker so naši dali večjo podkupnino žiriji, ki je izbirala 
najbolj koruptivno državo na svetu. Kje so zdaj tisti zlati časi Idi Amina in 
francoskega predsednika Valery Giscard d’ Estaigna, ko je slednji, za par 
kilogramov zlata, draguljev, zlatih Rolexov, ali česa podobnega, skoraj ostal 
brez države? Na sodišče pa je moral. Predvsem na sodišče zgodovine in to, 
skupaj s darilodajalcem. Danes je to drugače, to je postala naša stvarnost, 
tako kot novodobni poslovneži, ki vse pokradejo, pa še odpravnino dobijo 
za svoje (hudo)delo. Čeprav se je nekaj menda le začelo spreminjati, sodeč 
po tem, da so se pred sodišči pojavila taka imena kot so Šrot, Bavčar, Janša, 
da o gradbinski mafiji ne govorim. In nekateri so celo že obsojeni, čeprav na 
prvi stopnji. Tudi druga ne bo drugačna, a bo še malo trajalo.
Zdaj, ko je pravosodje začelo delati, počasi, ampak zanesljivo, se je dvignila 
(politična) nevihta, in to prav od tistih, ki so bili najbolj udeleženi v tej pato
loški navezavi politike in poslovnežev, pa zahtevajo odstope, ali odstopanje, 
ali zamenjavo vseh, ki so, s svojo profesionalno in osebno integriteto začeli 
čistiti Avgijev hlev nespodobne države - od protikorupcijske komisje, do 
sodnikov in tožilcev. Ker delajo to in tako, kakor bi morali delati vsi, brez 
razlike. Pa ne delajo.
Parlament je v ustavo »stlačil« zlato fiskalno pravilo, s katerim je vlada do
bila vsa pooblastila, da dokončno uniči vse , kar je v tej državi vrednega in 
sodi pod pojem »socialna država«. Pa tudi zadnje ostanke nekdaj najbolj 
uspešnega gospodarstva, ne le na Balkanu, ampak precej širše. „Zato, ker 
to zahteva Bruselj", tako ravnanje argumentira predsednica vlade in dodaja, 
da bo to utrdilo suverenost države Slovenije. Jebeš tako suverenost, bi rekli 
naši bratje. V proizvodnem, gospodarskem smislu ti komandira Bruselj, v 
vojaškem NATO, zunanje politike nimaš, ker se prilagajaš odlokom in skle
pom EU, pa še referendum so iznakazili.
Zlato fiskalno pravilo in zujf puščata ljudi brez pravice političnega odlo
čanja ali vsaj participacije v njem, glede službe, šolstva, zdravstva, hrane, 
otrok brez zaščite in izobrazbe, pa še referendum o teh vitalnih pogojih za 
demokratično družbo, je ustavno prepovedan. To enostavno pomeni, da 
domači politiki zadnjih dvajset let poniglavo in ubogljivo delajo v škodo 
države (nas, državljanov) ob pomoči in soglasju kapitalskih mogotcev in 
njihovih inštitucij - finančnih, političnih, vojaških, policijskih. Pinta je prav 
v tem - v skladu z interesi in s pomočjo najmočnejših kapitalističnih sil in 
držav prepovedati in eksproprirati še zadnje ostanke nečesa, kar odlikuje 
demokratično družbo in pravico človeka do svobode.
Prof Mencinger je v intervjuju za Večer vse to lepše povedal: „Aktiva slo
venskega bančnega sektorja je poldruga tisočinka aktive bančnega sektorja 
evrskega območja. Če to ogroža stabilnost evra, slednji ni veliko vreden." 
Civilna družba in odporniška gibanja so izgubila zagon in moč. Ne le v Slo
veniji. Usoda Peppe Grilla na lokalnih volitvah v Italiji to najbolje ponazarja 
- komaj na dvanajstem mestu so končali. Pri nas so se spremenili v privesek 
sistema in delujejo po njegovih pravilih, kar pomeni, da ni več ne odpora, 
ne gibanja, ampak da se transformirajo v politične stranke, ki nimajo najma
njše šanse v spopadu z etabliranim (čeprav kompromitiranim) strankami, 
ki se uspešno izmenjujejo na oblasti, da se nič ne spremeni. Oblast pa itak 
lahko zadržijo samo tako, da ljudi še bolj odrivajo od oblasti in zmanjšujejo 
pravice posameznika, kar pomeni človekove pravice v celoti.

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefanič s.p.
MOB : 041/703-927

Izolsko Miedzyzdojsko turistično prijateljstvo
V sredo 22. maja so na Lonki odprli razstavo unikatnih fotografij polj
skega otoka VVolin in mesta Miedzyzdroje, v katerih je ujeta lepota dveh 
zelo različnih poljskih turističnih segmentov.
Mi§dzyzdroje spada med najbolj znana in obiskovana turistična mesta na 
baltski obali. V juniju 2011 sta občini Izola in Mi^dzyzdroje podpisali 
pogodbo o sodelovanju. Razstava in koncert, ki je sledil odprtju, sta na
daljevanje projekta namenjenego boljšemu spoznavanju pobratene regije, 
izmenjavi izkušenj na področju promocije in aktivnemu iskanju poslovnih 
priložnosti. V Mi^dzyzdrojah so se že predstavili slovenski vinarji in olj- 
karji, obisk poljske delegacije pa je bila priložnosti za predstavitev poljske
ga gospodarstva in možnosti za sodelovanije, ki jih nudi Pomorjanska regija 
skupaj z njenim industrijskim grozdom.
Ob odprtju so govorili, župan Izole Igor Kolenc, namestnica župana Mi$d- 
zyzdroje Katarzyna Kutereba-Gnitecka in veleposlanik Republike Poljske 
v Sloveniji Cezary Krči. S kratkim programom klasičnih pesmi pa se je 
predstavila mlada poljska sopranistka Izabela Kniaz ob klavirski spremljavi 
pianistke Kristine Pečnik.

X

Obisk filipinske delegacije
V sredo, 5. 6. 2013, bo Izolo obiskala delegacija iz Filipinov, ki jo bo vodil 
častni konzul iz Konzulata Republike Slovenije v Manili gospod Jose Luis 
U. Yulo. Skupino 40 Filipincev sestavljajo konzulovi nekdanji sošolci, ki jih 
je spoznal v času podiplomskega MBA študija na Filipinih. Na obisku v Slo
veniji bodo od 30. 5. do 8. 6. 2013. Priprave na njihov obisk usklajuje in vodi 
g. Jože Kastelic, častni generalni konzul iz Ljubljane, ki jih bo, ob pomoči 
Barbare Dobrila iz društva Izolani, tudi spremljal na njihovem potovanju po 
slovenski Istri. Z go. YuIom, častnim konzulom smo sicer navezali stike ob 
podelitvi pomembne mednarodne nagrade Gusi Peace Prize, ki jo je novem
bra 2012 v Manili prejel izolski predavatelj in mislec dr. Timi Ečimovič.
Med obiskom v Izoli jih bo v Manzioijevi palači, ob 17.00 uri, sprejel župan 
Igor Kolenc, kratek program pa bodo izvedli učenci izolske glasbene šole. 
Sledil bo še obisk novoodprtih prostorov društva Izolani v Ljubljanski ulici, 
kjer jih bo pozdravil predsednik društva Dušan Ambrož.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 64000 10,fax. 05/64000 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednisWo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
UrednišWo: Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist) Drago Mislej, Davorin Marc, 
Primož Mislej (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev MinistrsWa za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Komu denar za prireditve?
Pred dnevi seje na spletni strani Občine Izola znašel seznam odobrenih projektov javnih prireditev za 
obdobje marec - junij, ki jih bo iz proračunskih sredstev sofinancirala Občina Izola, Seznam je zanimiv v 
toliko, ker večji del prireditev še ni bil izveden, nekaterih pa niti opazili nismo.
Razmeroma pozno, 24. maja, torej 
vsega teden dni pred koncem roka 
za katerega je bil razpis sploh 
objavljen, je bil izdan Sklep o iz
boru prejemnikov sredstev Javne
ga razpisa za sofinanciranje turi
stičnih prireditev v občini Izola za 
leto 2013 (za prireditve vključno 
do 30.06.2013)
V predlogi je še zapisano, da je, na 
podlagi predloga Komisije za dode
litev sredstev javnega razpisa za so
financiranje turističnih prireditev v 
občini Izola za leto 2013 (prireditve, 
ki so izvedene oz. se bodo pričele 
izvajati vključno do 30.06.2013) do
ločen seznam prejemnikov sredstev 
in višina sredstev (glej desno).
Pod sklep je seveda podpisan žu
pan, vendar je izbor projektov, ki jih 
bo ali jih je že sofinancirala izolska 
občina, opravila posebna komisija 
za dodeljevanje sredstev iz javnega 
razpisa. Predvidevamo, da se je njim 
zdelo prav, da se projekti ovrednoti
jo tako, kot je zapisano v sklepu.
Od dobrih 48 tisoč Eurov so še naj
več denarja namenili Društvu vino
gradnikov Slovenske Istre za organi
zacijo festivala Malvazije, ki je bil 
na Belvederju in je bil vprvi vrsti na
menjen vinarjem, njegov turistični 
učinek pa ni povsem jasen. Tudi or
ganizatorji festivala oranžnih vin so 
dobili solidno podporo, čeprav je bil 
festival predvsem srečanje vinarjev, 
za obisk pa je bilo treba plačati vsto
pnino. Tudi organizatorji filmskega 
festivala Kino Otok so bili deležni 
solidnega kosa pogače, saj so dobili 
denar za organiziranje enodnevne 
prireditve z naslovom Evropski dan 
mladega filmskega občinstva, ki se 
je zgodil v izolskem Kinu Odeon in 
za knjižnico pod krošnjami, ki je 
sestavni del programa Kino Otoka.

Zap.
St.

PRIJAVITELJ PRIREDITEV

Višina so
financiranja v 

EUR

1. Športno društvo Piran, Kajuhova 12, Piran
02. Mednarodni transmejni maraton 
»Draga Parencana« 720,00

2.
Kulturno društvo Svilena pot, Ljubljanska
49, Izola Pomladni mednarodni bazar 1.007,95

3.
Kulturno društvo Svilena pot, Ljubljanska
49,6310 Izola Literarni festival Izola 1.011,71

4. Bruno Žaro - Vina Žaro, Polje 12a, Izola Ženske in vino - Donne e vino 1.242,89

5. Turistično društvo Šparžin, Korte 115, Izola Pozdrav pomladi 1.352,40

6. Turistično društvo Šparžin, Korte 115, Izola Po poteh vodnih virov 1.568

7. Jadralni klub Burja, Dantejeva 22, Izola Izola Spring cup 2.902

8. Bruno Žaro - Vina Žaro, Polje I2a, Izola Orange wine festival 3.762

9. Društvo Kvart,Veliki trg, Izola Knjižnica pod krošnjami 4.178

10.
Društvo vinogradnikov slo Istre, Marezige Festival malvazije 7.196

11. Galerija Taktil, Ljubljanska 20, Izola Filo Rosso - Rdeča nit 3.026

12. TZ Izola g.i.z., Ljubljanska 17, Izola Festival stekla 968

13.
Zavod enostavno prijatelji, Koblarjeva 34, 
Ljubljana

Morske dogodivščine Pike nogavičke in 
gusarja vala

1.780

14. Adria Classic, Vanganelska 14, Koper Srečanje starodobnih vozil 629

15. KIŠD, Cankarjev drevored 50, Izola Dan mladosti 1.266

16.
Gledališče Ane Monro, Karunova 14, 
Ljubljana

Ana Desetnica 1228

17.
Zavod Otok, Metelkova 6, Ljubljana Evropski dan mladega filmskega 

občinstva
3.620

18. Radio Koper, Ulica OF15,6000 Kopa SMS na plaži 2.585

19. Zavod Bufeto, Brodarjev trg 12, Ljubljana Klovnbuf2013 2.573

20. JSKD, Oktobrske revolucije 1, Izola Poletne godbe v parku 2.344

21. KD Svilena pot. Ljubljanska 49, Izola Interlzola 914

22. Društvo Tito Izola, Veluščkova 8, Izola Praznovanje dneva mladosti 641

23. TZ Izola g.i.z., Ljubljanska 17, Izola Festival zlata oljčna vejica 864

24.
Agencija Multipraktik, Sojerjeva 3, 

Ljubljana
Surf festival 783

SKUPAJ 48.161,95

Občina je podprla tudi festival naki
ta Fillo Rosso, sredstva pa namenila 
tudi nekaterim prireditvam, ki jih 
nismo niti opazili oziroma ne vemo, 
kdaj jih bodo organizatorji uspeli 
izpeljati. Prav tako preseneča sofi
nanciranje programa nacionalnega 
radia, ki ga tako ali tako že financi
ramo z naročnino. Več denarja pa so 
tokrat namenili podeželju.

Zanimivo je, da se občina Izola pri 
razpisu ne omejuje zgolj na organi
zatorje iz izolske občine.
To je po eni strani dobro, po drugi 
pa dokaj diskriminatorno do doma
čih organizatorjev, med katere sodi 
celo Turistično združenje Izola, 
saj so običajno deležni drobiža in o 
zneskih, ki gredo tujim organizator
jem lahko samo sanjajo. o.m.
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Jedi od štajona 15 ew
• Panerane raže od cuket 

• Peski s panceto en polento 
Goveja bišteka z biži eno patatinami 

* Čarešnjev štrukelj

Torek, 4.6. 2013 ob 20.00
Gostilna Jasna
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Reagiranja

Delovanje Komunale Izola naj 
ocenjujejo občani
Komunala Izola je navkljub težkim 
gospodarskim razmeram uspeš
no zaključila preteklo poslovno 
leto. Sanacija poslovanja družbe 
je skorajda v celoti zaključena. 
V zadnjih dveh letih smo poleg 
težav tekočega poslovanja morali 
sanirati še zapuščino iz preteklega 
obdobja, ki jo je zapustilo prejšnje 
vodstvo. Intenzivno smo delali na 
povečanju izkoristka lastnih virov, 
širitvi dejavnosti in povečevanju 
učinkovitosti delovnih procesov. 
Da smo dobro in pošteno delali, 
kažejo tudi ocene uporabnikov 
naših storitev, ki so za nas najbolj 
zanesljiva informacija, da smo na 
pravi poti. Uspešnost delovanja 
Javnega podjetja Komunala Izola 
je nedavno preko ankete ocenje
valo 1000 Izolanov, ki so v veči
ni izrazili zadovoljstvo z našim 
delom. To je za vse zaposlene v 
Komunali Izola velika vzpodbuda 
in motivacija, ki potrjuje, da smo 
na pravi poti ter nam daje elan 
pri nadaljnjemu izboljšanju naših 
storitev.
Toliko bolj smo bili začudeni, ko 
smo v prejšnji številki Mandrača 
zasledili pismo stranke IJN Izola 
je naša, ki na osnovi zavajajočih 
in neutemeljenih namigov za
vaja bralce in žali prizadevanja 
odgovornih v Javnem podjetju 
Komunala Izola. Takšen način pi
sanja stranke IJN je neprimeren in 
nedopusten, še toliko bolj, ker je 
ravno eden njenih bolj izpostavlje
nih članov Komunali Izola ob svo
jem odhodu zapustil za 1.589.537 
evrov zapadlih-neplačanih ter
jatev, preko 831.000 evrov tož- 
benih zahtevkov, neupoštevanih 
oz. neporavnanih stroškov pa za 
369.000 evrov (vodno povračila 
2010, najemnine pomolov, infra
strukture) in standard dela, ki je 
bil očitno nižji od današnjega. 
Poudariti želimo, da gre pri delu 
komunale predvsem za strokovna 
vprašanja, ki se morajo reševati 
na ravni stroke in zadovoljstva 
uporabnikov, ne pa v smislu ma
nipulativnega strankarskega ža
ljenja in obračunavanja. Prav zato 
tudi ne pristajamo na tako nizko
ten način komuniciranja, kot si ga 
je izbrala stranka IJN. Podtikanje 
neresničnih informacij in nami
govanj IJN, ki širijo nestrpnost v 
našem okolju, je nedopustno in 
nesprejemljivo, sploh ko gre za 
željo po osebnem obračunavanju, 
ki je očitno motivirana s pridihom 
ljubosumnosti in posledične ško
doželjnosti.
Komunala je javno podjetje, 
prav tako so javni podatki o na
šem poslovanju, zato ni nobe
nega razloga, da tisti, ki želi še 
dodatna pojasnila o poslovanju 
ali storitvah, informacije poišče 
tam, kjer so najbolj verodostoj
ne, torej pri nas.

Denis Bele

Direktor Javnega podjetja Komunala Izola d.0.0.
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Še eno igrišče v Livadah
Izola je dobila še eno otroško igrišče, tokrat v Livadah, med bloki 
in trgovskim centrom Hofer. Igrišče, ki so ga uredili v dobrih dveh 
mesecih bodo odprli v petek, 31. maja ob 18.00 uri.
V ulici Zvonimira Miloša v Livadah so krajani pridobili novo 
otroško igrišče. Namenjeno je predvsem otrokom od 3. do 11. leta 
starosti, na njem pa je urejeno manjše nogometno igrišče z umet
no travo in igrala.
Izvajalec del, podjetje Godina, d.o.o., je z deli pričelo sredi aprila. Po
leg manjšega nogometnega igrišča in igral, kot so gugalna vrv, plezalna 
piramida 3D in valovita klop v funkciji igrala ali klopi za sedenje, je v 
okviru igrišča urejen tudi paviljon z nepremičnimi lesenimi mizami in 
klopmi. Sredi igrišča sta v teren vstavljena nastavka za postavite drogov 
za mrežo za badminton ali odbojko. Prav tako sta na igrišču dva gola z 
mrežo. Vrednost investicije je 48.000 evrov proračunskih sredstev. Tako 
Občina nadaljuje z urejanjem novih otroških igrišč, ki nastajajo v te
snem sodelovanju s krajani, upoštevajoč njihove želje ter ob strokovni 
podpori izkušenih projektantov.
V primeru dežja bo odprtje igrišča prestavljeno na ponedeljek, 3. juni

ja, ob 18.uri. szj

Nariši svoje krožišče
Župan Igor Kolenc je pred nekaj dnevi pozval občane k podaji predlogov za 
ureditev notranjosti izolskih krožišč. Rok za oddajo predlogov je do vključ
no petka, 21. junija 2013. Med prispelimi predlogi bo najustreznejše izbrala 
še neimenovana komisija.
Predlogi za ureditev notranjosti izolskih krožišč se zbirajo za krožišča ob 
avtokampu Jadranka, med Kajuhovo in Prešernovo ulico ter krožišči v Ja
godju in pri izolski komunali. Župan predlagateljem še sporoča, da pri raz
mišljanju o predlogih upoštevajo usmeritev, da je manj včasih lahko več. Za 
vsak izbrani predlog pa bo Občina predlagatelju namenila 50 evrov.
Na Mandraču smo se zato odločili, da občanom delo olajšamo. Dovolj bo že 
karton voščenk ali flomastrov, nekaj kreativnosti in predlog bo pripravljen. 
Od prispelih pa bomo najboljše tri po naši presoji v naslednji številki tudi 
objavili.

Ti nas žališ!
Spoštovani gospod Ostrouška, vašega opevanja gospodov Dimija, 
Delila in Turana v našem Mandraču je bilo tolikšno, da sem moral 
napisati nekaj besed - resnic.
Naslov članka so bile besede gospoda Delila, ki mi jih je izrekel med 
obiskom pri njih.
Naj razložim, zakaj sem jih obiskal. Namreč, obnovljeni lokal Ba- 
riera je v lasti Finor leasinga. Z njihovo pomočjo sem ga odkupil 
od hotelov San Simon. Poleg lokala je nekoč bila trgovina Trgoavto, 
kasneje pa trgovina z oblačili. Omenjeni lokal je bil dlje časa zaprt, 
ker je bila njegova cena izredno visoka. Kasneje pa se je, s prihodom 
krize, postopoma znižala do 200.000 eur. Ta cena za omenjeno lo
kacijo bi bila v današnjih časih sprejemljiva.
Tako sem se odločil, da bi kupil tudi ta lokal in na ta način razširil 
Bariero. Toda za nakup se je začela zanimati tudi omenjena družina 
in ko sem to izvedel sem, seveda, stopil do njih in jim razložil, da 
imam lokal poleg tega, ki je naprodaj.
Obljubili so, da če je to tako, bodo odstopili od povpraševanja za 
nakup lokala. Ker sem po nekaj dneh izvedel, da se ne držijo oblju
be, sem ponovno stopil do njih in jih vprašal, če obljuba še vedno 
drži. Njihov odgovor je bil: „Ti nas žališ! Dali smo ti besedo, da se 
ne bomo mešali v posel."
Kljub mojemu pologu are za nakup prostora ob napovedi Modre li
nije, da bo šel lokal na licitacijo, je omenjena družina kupila lokal 
mimo licitacije. Aro pa so mi prodajalci vrnili. Kako se je to zgodilo? 
To vedo samo oni, saj so očitno ves čas imeli fige v žepu.
Odgovor njihovega očeta, poznanega kot Dimi, je bil: „Ti srljaš" (bez- 
Ijaš, rineš brezglavo). Ko sem ga vprašal zakaj, je bil odgovor: „To je 
ko futbal, ko če koga. Ti tega ne moreš razumeti, to so višji cilji. “ 
Ne bom pisal o višjih ciljih, ki so mi jih omenjali, mislim pa, da v 
tem malem mestu ne moremo in ne smemo tolerirati takšnih rav
nanj in takšnega načina poslovnega obnašanja, sploh ko je njihov 
namen, da nekomu škodijo s pretvezo višjih ciljev.

i VB »

Željko Radulovič
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Koga čakajo prazna stanovanja?
Izoli primanjkuje stanovanj, predvsem tistih, socialnih, oziroma neprofitnih. Na čakalni listi je kar nekaj 
prosilcev, ki so izviseli na razpisu ob dokončanju neprofitnega bloka v Livadah, ob tem pa je slišati, da je v Izoli 
kar nekaj praznih stanovanj, ki bi jih občina lahko dodelila čakajočim, vendar razpisa zanje ni od nikoder.
V uredništvu smo se v zadnjem 
letu ali dveh srečali s kar nekaj 
primeri Izolanov, ki imajo nere
šen stanovanjski problem. Eni 
plačujejo drago najemnino, tako 
da jim od minimalne pokojnine 
ne ostane niti za življenje, drugi 
so ostali na cesti, ker so jih naje
modajalci pred poletjem postavi
li na cesto, tretji pa se enostavno 
ne znajdejo.
Vse smo najprej napotili na ustre
zen urad Občine Izola in jim sve
tovali, naj vložijo prošnjo za prido
bitev bivalne enote ali neprofitne
ga stanovanja, saj brez tega ne bo 
šlo, vendar so se vsi vrnili nazaj s 
pojasnilom, da stanovanj ni in naj 
ne upajo na to, da jih bodo v krat
kem dobili.

Koliko je praznih stanovanj
Potem so nam začeli naštevati 
stanovanja v starem mestu, ki so 
v lasti Občine Izola in so že dlje 
časa nezasedena. Nekatera so celo 
obnovljena, vendar v njih, vsaj po 
pripovedovanju in po našem hi
trem pregledu, res ni nikogar.
Ne bi želili naštevati teh stano
vanj, saj se prav lahko zgodi kakš
na nasilna vselitev, ki s seboj pri
nese veliko nevšečnosti, vendar 
je vseeno zanimivo, zakaj takšna 
praksa praznih stanovanj. V enem 
primeru je za prenos najema od 
pokojnega očeta zaprosila njegova 
hči, ki je pred tem sicer stanovala 
drugod, vendar tudi njej ni uspe
lo in zdaj živi v dragem podnaje
mniškem stanovanju, stanovanje 
očeta pa je prazno.
Prav tako ni videti veliko možno
sti za pridobitev novih neprofit
nih stanovanj v naši občini, saj 
bodo stanovanja v Skladišču (kot 
menda pravijo novemu naselju ob 
neprofitnem bloku) zgrajena za 
trg in si z njimi ne bo moč veliko 
pomagati.

V obrtno stanovanjski coni ne bo neprofitnih stanovanj

Izola je še najboljša
Seveda smo takšna vprašanja na
slovili tudi odgovornim v občini 
Izola in prejeli odgovor, ki čakal- 
cev zagotovo ne bo razveselil, saj 
ne obeta nič posebej vzpodbudne
ga. Razlog pa naj bi bil, da je naša 
občina na tem področju celo med 
najboljšimi. Tako-le so zapisali: 
Občina Izola ima v primerjavi z 
ostalimi primorskimi občinami 
največje število neprofitnih sta
novanj in sicer 1 neprofitno sta
novanje na vsakih 53 prebivalcev 
(glej tabelo).

Nekateri bi morali ven
Dejstvo je, da imamo tudi posame
zne primere najemnikov, ki so bili 
ob dodelitvi občinskih neprofitnih 
stanovanj pred leti upravičeni do 
neprofitnega stanovanja, danes 
pa pogojev za neprofitno občinsko 
stanovanje ne izpolnjujejo več in bi 
si morali poiskati drugo stanova
nje na trgu.
Veljavna zakonodaja pa Obči
ni, kot lastniku, ne daje nobenih 
možnosti za ureditev omenjene ne
pravilnosti. V ta namen namerava 
Občina sprožiti postopek presoje 
ustavnosti in zakonitosti omenje
ne zakonodaje.

V Občini Izola smo prepričani, da 
so do neprofitnih stanovanj upra
vičeni tisti, ki pogoje za pridobitev 
neprofitnega stanovanja dejansko 
izpolnjujejo in ne tisti, ki so jih iz
polnjevali v preteklosti, danes pa 
je njihovo finančno stanje v skraj
nih primerih celo nadpovprečno.”

Obnavljanje starih stanovanj
Občina v okviru proračunskih 
sredstev ureja stara in nebivalna 
neprofitna stanovanja, ki so pred
vsem manjše enote (zaradi speci
fike gradnje v starem mestnem je
dru). Veččlanske družine se iz ma
njših neprofitnih stanovanj selijo 
v večja, družine, kjer se je število 
članov zmanjšalo in najemniki, ki 
ne zmorejo plačevati najemnine 
pa v manjša stanovanja.
Poleg tega je Občina v zadnjem 
času zaradi socialne stiske obrav
navala posamezne primere, ki 
niso zmožni rednega plačevanja 
najemnine in se z najemniki do
govorila za obročno plačevanje za
padlih obveznosti.

Obnova ko je stanovanje prazno
Čas zamenjav je tudi priložnost, 
ki jo Občina izkoristi za obnovo 
svojega stanovanjskega fonda, saj 
je obnova veliko lažja in hitrejša 
takrat, ko je stanovanje nezase
deno. Glede na to, da je Občina v 
okviru svojih zmožnosti, najemni
kom ves čas trajanja najemnega 
razmerja dolžna zagotavljati pri
merno stanovanje, za morebitno 
prazno stanovanje najprej preveri, 
če stanovanje ustreza komu izmed 
obstoječih najemnikov.
Šele v primeru, ko bi imeli na raz
polago več urejenih praznih stano
vanj, bi sledila objava razpisa, ki 
je edini veljavni način za dodelitev 
neprofitnih stanovanj novim naje
mnikom, so še zapisali v odgovo
ru na naša vprašanja.

Bodo cene rešitev?
Cene nepremičnin, tudi na obali, 
počasi le padajo, vendar so pogoji 
nakupa vendarle tako zapleteni, 
da si le redki upajo najemati dol
goročni kredit za nakup stanova
nja, če jim ga banka sploh odobri. 
Morda se bo kaj spremenilo na 
področju najemniških stanovanj, 
ki jih imajo po Evropi bistveno več 
kot pri nas. Že pogled na različne 
revije in tudi male oglase v Man- 
draču priča o tem, da se vse več 
ljudi odloča za dolgoročno oddajo 
stanovanja v najem. Ko se bodo 
primerno umirile še cene, bo del 
problemov gotovo rešen. 
Subvencioniranje najemnin do
slej ni bilo preveč uspešno, saj 
so mnogi najemniki težko prišli 
do prave pogodbe o najemnini in 
tako niso mogli vložiti prošnje za 
subvencijo.
Poseben problem pa ostajajo tisti 
posamezniki in družine, ki zaradi 
svojega slabega materialnega sta
nja ne zmorejo plačevati najemni
ne, kaj šele razmišljati o nakupu 
stanovanja. Njim, ki si ne morejo 
pomagati sami, lahko pomaga le 
občina, seveda, če se bo tako od
ločila.

D.M.

OBČINA Št. prebivalcev Št. neprofstanovanj Na stanovanje

Izola 15.906 301 53

Nova gorica 31.992 350 91

Piran 17.678 185 96

Koper 52.811 660 80

Divača 3.889 18 216

Sežana 12.959 133 97

Kozina-Hrpclje 4.256 15 283

Vir: Primorske novice, december 2011

'Niošrmhf
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

Piran

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet 
enoletnic....
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Do jeseni nič novega o Drevesu življenja
Terapevtska skupnost Drevo življenja in objekt, ki je z njo povezan so ena tistih zgodb, ko bralcu ni jasno, kaj se je sploh zgodilo, 
Gradnjo objekta, namenjenega zdravljenju odvisnosti od drog je sofinancirala Občina Izola, ki je sofinancirala tudi samo delovanje 
društva, a kaj se je točno dogajalo nihče ne ve. Niti tega, koliko odvisnikov se je v desetih letih zdravilo na Medljanu ne,

Prejšnji teden smo zapisali o teža
vah društva Drevo življenja oziroma 
o tem, kako objekt, ki je bil s skoraj 
pol milijona proračunskih sredstev 
postavljen zato, da nudi pomoč 
odvisnikom od nedovoljenih drog, 
danes povsem sameva. Svetnik 
Izola je naša Mario Gergeta že dva 
mandata poziva oblast, sedanjo in 
prejšnjo, naj vendarle razmislijo o 
tem, da bi objekt vsaj delno ponu
dili v uporabo društvu Sožitje, ki bi 
se prostorov še kako veselili, a zgo
dilo se ni nič.

Ko smo povprašali na Občini, 
kaj se dogaja v objektu, pa so 
nam povedali tako-le: “Društvo 
za pomoč zasvojencem od nedo
voljenih drog “Drevo življenja” 
je v letu 2012 prijavilo program 
Pomoč zasvojencem od nedo
voljenih drog (na področju sofi
nanciranja programov zdravstva 
in socialnega varstva), za kate
rega je komisija odločila da ga 
bo sofinancirala v skupni višini 
4.600 evrov, vendar pooblaščena 
oseba društva ni podpisala po
sredovano pogodbo za sofinan
ciranje programa v letu 2012. 
Prav tako se Društvo ni prijavilo 
na javni razpis Občine Izola za 
sofinanciranje programov za 
leto 2013.”
Kot so nam še povedali s župa
novega kabineta, se je Župan 
Igor Kolenc konec aprila eltos 
sestal z Milanom Štuvo. Štuva je 
županu obljubil, da bo dovolil, 
da cenilec pride oceniti nepre
mičnine. Ta cenitev bo podlaga 
za določitev vrednosti vložka 
Občine Izola v terapevtsko sku
pnost in ureditev premoženjsko 
pravnih vprašanj.
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Skladno z dogovori na sestan
ku je bil Milanu in Petru Štuvi 
poslan dopis, naj sodnima izve
dencema gradbene in kmetijske 
stroke omogočita nemoteno 
cenitev. Opravljena cenitev bi 
pomenila korak naprej za sam 
sodni postopek, zato se Občina 
nadeja, da bo dolgo trajajočo 
problematiko med strankama 
vendarle rešila, prvi korak pa je 
prav gotovo ureditev premoženj
sko - pravnih zadev.
Sicer je Občina 20. maja 2013 
prejela vabilo Okrožnega sodišča 
v Kopru na poravnalni narok in 
prvi narok za glavno obravnavo v 
zvezi s predmetno zadevo, ki bo 
12. septembra 2013, ob 13.00 uri. 
Občina Izola je sofinancirala 
projekt izgradnje objekta za 
potrebe terapevtske skupnosti 
Društva za pomoč zasvojencem 
od nedovoljenih drog Drevo živ
ljenja v Izoli z namenom zagoto
vitve pogojev za dejavnost tera
pevtske skupnosti, so še zapisali 
na Občini.

Žal pa je trenutno o razvoju ka
kršnekoli dejavnosti v omenje
nem objektu nemogoče govoriti, 
dokler se ne razčistijo premo
ženjsko - pravne zadeve med 
strankama.

Morda bo kaj več znanega po 
poletju, ko si bodo sodniki od
počili po celoletnih mukah in 
bo lastniški delež objekta, ki je 
bil zgrajen tudi z občinskimi 
sredstvi, kaj bolj jasen. Zaen
krat pa občanom ostaja grenak 
priokus, da je tudi “Drevo živ
ljenja” zgodba, ki je imela ne
navaden začetek, ne povsem 
jasno nadaljevanje in že večkrat 
videni konec. In ko bo Občinska 
uprava na koncu morda dobila v 
roke objekt je vprašanje, kaj bo 
z njim naredila. Da bi za celo 
zgodbo kdo odgovarjal, pa si niti 
pomisliti ne upamo. Člani druš
tva Sožitje pa še naprej živijo v 
nemogočih razmerah in nema 
ušesa prosijo za pomoč.

AM

Kongres esperantistov v Izoli
V kulturnem domu v Izoli bo konec tedna potekal Kongres esperan
tistov Alpe-Adrija, ki ga bo vodila Francka Rižnar iz Izole. Kongres 
se bo v soboto začel z otvoritvenim govorom, nadaljeval pa s kultur
nim programom, na katerem bosta nastopili skupina Cvet v laseh, ki 
ga vodi Marjetka Popovski in ženska pevska skupina Ivan Grbec iz 
Skednja, ki jo vodi Silvana Gregorič.
Obe skupini bosta zapeli tako slovenske, italijanske, kakor tudi es- 
perantske pesmi. Del programa bodo zapele tudi skupaj. V zaključ
nem delu pa se bo predstavil tudi Dare Brezavšček v vlogi Neptuna. 
Kongres bo tudi priložnost za generalno skupščino odbora Alpe - 
Adria, na žalost pa bo osrednja zabava, ki je bila vezana na včeraj 
prestavljeni Praznik Oljk, vina in rib očitno odpadel, oziroma bo iz
peljan v drugačni obliki.
Naslednji dan se bodo esperantisti odpravili na izlet v Hrastovlje in 
s tem se bo konferenca zaključila.
Prijavljenih je zaenkrat trideset esperantistov iz Slovenije in sosed
njih držav.
Seveda pa je najpomembneje, da bodo člani esperantistov Alpe - 
Adria imeli priložnost, da se pogovarjajo v esperantu, jeziku, ki si je 
še pred Evropsko unijo zadal, da bo združil evropo oziroma svet, a 
mu to ni bilo dano. Jezik je v poznem 19. stoletju izumil jezikoslo
vec in doktor medicine Ludwig Lazarus Zamenhof in danes velja 
za najbolj razširjeni umetni jezik.
Število ljudi, ki govorijo esperanto je izjemno težko določljivo, men
da pa se giblje med 10.000 in 2 milijoni, nekaj stotin ljudi pa se je 
esperanta naučilo kot materin jezik, kar je seveda edinstven primer 
med umetnimi jeziki.
In kako je videti in slišati esperanto? Znana prva kitica Zdravljice 
Franceta Prešerna se v esperantu zapiše tako-le:

Ke vivu ciuj gentoj 
eksopirantaj pri la hor’, 
ke trans la kontinentoj 

disput’ el mondo estos for 
en liber’ 

ne barbar’,
ce limo estu mir naj bar’!
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Steklo piše zgodovino
V Izoli seje zgodil prvi Festival stekla, ki bi lahko postal 
tardicionalen, saj je gotovo turistično zanimiv in strokovno 
dobro pripravljen. Le vreme mu je nagajalo.
Kot je povedal izolski oblikovalec stekla, Matjaž Bornšek, sicer pobud
nik te prireditve, so sodelujoči zadovoljni s prvo izvedbo festivala stekla, 
ki je ponudil več zanimivih dogodkov.
Gotovo je bila dovolj glamurozna in zanimiva sama otvoritev festivala z 
razstavo nakita in drugih izdelkov iz stekla v Manziolijevi palači. Tam je 
bilo kaj videti, škoda je le, da je bila palača ob koncu tedna zaprta in tako 
ogled razstave ni bil mogoč.
Zanimiva so bila predavanja, ki pa žal niso bila dovolj propagirana in so bila 
zato nekoliko slabše obiskana. Bilo pa je tam slišati veliko zanimivega, tako 
glede zgodovine stekla in steklarstva, kot glede umetniškega oblikovanja 
v steklu, kar je bilo potem moč videti tudi ob koncu tedna na prostem. V 
Ljubljanski ulici so namreč postavili vrsto stojnic na katerih so oblikovalci 
razstavljali in prodajali svoje izdelke, pripravili pa so tudi prave delavnice in 
sploh je bilo dogajanje zanimivo tako za domačine kot za turiste.
Prireditev ima prihodnost in če ji bo služilo še vreme, bo lahko lepa pope
stritev izolske turistične ponudbe.

Jerebu že peto priznanje Toyote
Andrej Jereb, nekdanji slovenski šampion v rallyju, je sedaj šampion 
v zadovoljstvu strank, saj je njegovo podjetje Center Jereb že peto leto 
zapored osvojilo toyotino nagrado za zadovoljstvo strank Ičiban.
Toyota tudi preko stalnega merjenja zadovoljstva strank v prodaji in popro- 
daji preverja kakovost svojih produktov in storitev. Na osnovi enoletnih re
zultatov nato vsako leto svečano razglasijo nacionalne zmagovalce in jim 
podelijo častne trofeje »Ičiban«. Tokratna podelitev je potekala v dvorani 
Zappeion Megaron v Atenah v prisotnosti vodilnih iz Toyote in grške mini
strice za kulturo.
Za nagrade Ičiban se je potegovalo 2300 evropskih pooblaščenih trgovcev. 
Na osnovi zahtevnih kriterijev, pri katerih pa imajo glavo besedo kupci in
---------------------------------------------------------------------- lastniki Toyot, je bilo nato

izbranih 42 dobitnikov iz 
32 držav.
Sicer pa se je, od začetka 
enotnega merjenja zado
voljstva Toyotinih strank 
v Evropi, ocena zadovolj
stva povečala v povprečju 
za 43% v prodaji in za 34% 
v poprodaji.

Fešta je prestavljena
Iz Centra za kulturo, šport in prireditve so sporočili, da je 
11. »Praznik oljk, vina in rib« predviden za ta konec tedna, 
zaradi napovedanega slabega vremena prestavljen na konec 
junija in sicer 28. in 29.06.2013.
Obenem obveščajo vse interesente, da je javni poziv za oddajo 
javnih površin ponovno odprt, le za pridelovalce oljčnega olja 
ter vina. Besedilo javnega poziva ter prijavnico najdete na splet
ni strani www.cksp-izola.si - kultura - novice.

^........ ................................. ................. .. ^

AKCIJA ZBIRANJA ODPADNE ELEKTRIČNE IN 
ELEKTRONSKE OPREME (OEEO), PRENOSNIH 
BATERIJ IN AKUMULATORJEV IZ GOSPODINJSTEV

»E - ODPADKE LOČUJ IN 
OKOLJE VARUJ!«

Javno podjetje Komunala Izola, d.o.o. in ZEOS, 
d.o.o. organizirata akcijo zbiranja OEEO ter 
prenosnih baterij in akumulatorjev. Z akcijo “E 
- odpadke ločuj in okolje varuj!«, ki poteka pod 
okriljem LIFE+, želimo vse Vas spodbuditi k oddaji 
OEEO, odpadnih varčnih in fluorescentnih sijalk ter 
baterij in akumulatorjev na pravo mesto.

Vsi, ki boste v času akcije, med 1. junijem in 30. junijem 
2013 v ZBIRNI CENTER prinesli katerokoli OEEO 
odpadno varčno sijalko ali baterijo/akumulator, boste na 
podlagi izpolnjenega kupona sodelovali v nagradnem 
žrebanju za hladilnik.

Žrebanje nagrajencev bo v prvem tednu julija 2013.

Še posebej lepo povabljeni na dan odprtih vrat v ZBIRNI 
CENTER, dne 17.6.2013, kjer si boste lahko ogledali 
tudi posebno vozilo » E-TRANSFORMER«, v katerem 
vam bo preko multimedije in eksplozijskih sestavnic, 
predstavljano pravilno ravnanje s tovrstnimi odpadki. 
E-TRANSFORMER si boste lahko ogledali tudi v soboto, 
22.6.2013 na parkirišču pri Ladjedelnici.

Če imate doma kakršenkoli pokvarjen aparat, odpadno 
varčno sijalko ali baterijo odpeljite le to v zbirni center in 
s tem poskrbite za čisto okolje vseh nas ter zagotovite 
recikliranje.

Vabljeni, da se akcije 
»E - odpadke ločuj in 
okolje varuj!« udeležite 
v čim večjem številu in 
sodelujete v žrebanju za 

nov hladilnik.

%

Ohranimo našo občino čisto danes
za boljši jutri. likomunala

izda - šola
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Izola je mesto kickboxerjev
Nogomet

3. SNL-zahod
Rezultati 24. kroga
Tabor Sežana : Izola 3:2 (1:1) 
Adria : Tolmin 3:2 (1:0)
Rudar T. : Brda 1:0 (1:0)
AH Mas Tech : Zagorje 5:1 (2:1) 
Zarica Kranj : Bilje 2:1 (0:1)
Iv. Gorica : Kamnik 4:0 (1:0) 
Zapisnik: 24. krog (25.05.13 ob 
16.00 uri)

Tabor Sežana - Izola 3:2 (1:1)
Sežana, “Rajko Štolfa”, gledal
cev 100
Izola: Rupnik Anže, Vatovec 
Rok, Pijalič Ernest, Mehič Almir, 
Burkič Emir, Božič Mark, Pero- 
ša Matej, Jukan Amer, Zemljak 
Matej (67’ Kremenovič Darko), 
Tadič Željko (77’ Lizalovič Adis), 
Božičič Saša
Strelci: 0:1 Pijalič Ernest (16’), 
1:1 Tomažič Tadej (39’) - 11 m, 
2:1 Tomažič Tadej (51’), 2:2 Pe- 
roša Matej (52’), 3:2 9 - Črgan 
Marko (75’)

ERN L
Rezultati 22. kroga
Korte Avtoplus : Gažon 4:2 (1:1) 
Cerknica : Renče 1:2 (0:2)
Škou Nagode : Košana 6:0 (4:0) 
Postojna MT : Farna Vipava 2:1 (1:0) 
Jadran PM : Piama 3:1 (2:0)

Korte Avtoplus : Gažon 4:2 (1:1)
Izola, gledalcev 50 
Korte Avtoplus: Žunič Dean, Ja- 
čimovič Sebastijan, Nekič Josip, 
Delgiusto Valter, Begič Admir, 
Reljič Goran, Tabar Tan, Stoja
novič Obrad, Finkšt Niki, Grižon 
Jernej, Luznar Simon 
Strelci: 0:1 - Pranjič Josip (7’), 
1:1 - Finkšt Niki (21’), 2:1 - Reljič 
Goran (54’, llm), 3:1 - Luznar 
Simon (70’), 4:1 - Grižon Jernej 
(75’), 4:2 - Tomljanovič Davor 
(79’, llm)
Rdeči kartoni: Begič Admir 
(58’), Okretič Gregor (62’)

ŽENSKI ROKOMET

Starejše deklice A 5. v državi
Izolske rokometašice so prete
klo sezono končale z ligaškimi 
tekmovanji. Starejše deklice A 
(letnik 98) so odigrale zadnjo te
kmo v finalnem delu tekmovanja 
za uvrstitev od 1. do 6. mesta v 
Naklem
ŽRK Naklo Tržič:ŽRK IZOLA 31 
: 14 (13 : 8)
Ekipa Izolskih deklet je tekmo 
odigrala dokaj okrnjena, večina 
igralk pa je bila odsotna na trenin
gih v zadnjem tednu zaradi ude
ležbe v šoli v naravi, kar je nekaj 
doprineslo k slabši igri. Vendar to 
ne smemo jemati kot opravičilo 
za slabšo igro v obrambi in napa
du in slabo realizacijo strelov.

Nasprotnice so igrale odločno 
in čvrsto, izkazala se je njiho
va vratarka. Kljub temu so naše 
punce dostojno odigrale zadnjo 
prvenstveno tekmo v letošnji se
zoni. Za razliko od zadnjih nekaj 
tekem je bilo sojenje obeh sodni
kov tokrat korektno.
Zadetke so dosegle, Lara Maslo 7, 
Alessia Švagelj 2, Anamarija Ba
nica 2, Ajla Burkič 2, Lej la Muja- 
novič 1. Igrale so še Nea Čendak, 
Joel Lenoci, Vanja Paliska, Silvija 
Jurič ter vratarka Nika Štrancar. 
Dejstvo je, da je za dekleti letnika 
1998 in 1999 dolga sezona. Neka
tera dekleta letnika 99 so igrala 
kar v treh kategorijah, večina let
nika 98 pa v dveh, saj so poma
gala sicer maloštevilni kadetski 
ekipi. Skupno je večina deklet 
odigrali okoli 40 tekem. Pohvali
mo Alessio Švagelj, Neo Čendak 
in Vanjo Paliska, ki so od vseh 
odigrale največ tekem in Anama
rijo Baruca, ki je dosegla skupno 
največ zadetkov za Izolo (170). 
Dekleta so dosegla v rednem delu 
tekmovanja uvrstitev v finalno 
skupino starejših deklic, v kate
ri smo z dvema zmagama, enim 
neodločenim rezultatom, dvema 
porazoma le za gol in tremi izdat
nejšimi porazi osvojili končno 5. 
mesto v kategoriji starejših deklic 
med 20 ekipami v Sloveniji. Če
stitke in pohvale vsem puncam 
za dosežen rezultat.
Iz neuradni virov sem sicer izve
del, da zaradi nezadovoljstva ne
kateri staršev in članov uprave v 
klubu že potekajo dogovarjanja z 
novim trenerjem. Ali je temu bo
trovalo moje nepedagoško in ne
strokovno delo ali mogoče preveč 
moje samoiniciativnosti, »nepo
slušnosti« ter želja po napredku? 
»Le čevlje sodi naj Kopitar« je na
pisal naš Prešeren in s tem pozval 
Slovence k večji samokritičnosti,
prevzemanje odgovornosti.....
Tudi jaz se mu pridružujem in k 
temu pozivam izolski ženski ro
komet.

Uroš Zavrtanik, trener

Za izolske otroke gre
Organizator Eurofesta prireja v 
soboto, 1. junija, ob 9.30 dobro
delni tek oz. pohod. Start in cilj 
teka oz. pohoda bosta pri vino
gradih nad OŠ Livade. Zbrana 
sredstva bodo namenili pomoči 
potrebnim izolskim otrokom. 
Slednjim lahko pomagate tudi s 
prispevki (preko TRR: 1010 0003 
8644 698 / pripis - dobrodelni 
tek), z zbiranjem oblačil, obu
tve, šolskih potrebščin, igrač, 
starih računalnikov itd.

Program:
- Nordijska hoja - demonstracija 
in pohod - 7 km
- Pohod:
pohod po Parenzani do Strunja
na (manj zahteven) - 7 km 
pohod nad Izolo (zahtevnejši) - 
8 km
pohod mamic in očkov s kengu
ru) čki in vozički - 5 km
- Tek:
lahkotni tek in hoja za naj mlaj
še, vnuke in nonote -1 km 
tek za otroke, mlade in rekrea
tivce -1,3 km
tek za zahtevnejše - 10 km
- Lokostrelstvo

Prispevek znaša: 2 eur (otroci), 
5 eur (dijaki, študentje), 10 eur 
(odrasli), 20 eur (družine: star
ša + 2 otroka). Vsak udeleženec 
dobi majico, pijačo in krožnik 
bobičev. V primeru slabega vre
mena bo prireditev v nedeljo, 2. 
6. 2013.
Informacije in prijave: info@eu- 
rofest.si ali 05/ 640 41 09 (Mate
ja in Nina).

Vabimo vas, da tudi vi postanete 
del 1. Eurofestovega dobrodelne
ga teka - pohoda in na ta način 
naredite nekaj zase in za druge. 
S spoštovanjem!

Tone Barič Danilo Markočič

Kickoboking

Uspeh kickboxarjev iz Izole na 
finalnem turnirju na Ptuju
V nedeljo 26.5.2013 se je na Ptu
ju odvijal tretji oziroma finalni 
turnir za državno prvenstvo 
2013 v kickboxu v disciplini 
»point fighting«. Sodelovalo je 
24 slovenskih klubov . Za člane 
KIT Izola je bil to eden uspešnej
ših državnih prvenstev v »point 
fightingu« v celotni zgodovini 
kluba.
Dosegli so pet prvih mest, devet 
drugih in sedem tretjih mest. 
Vodstvo kluba se zahvaljuje 
»tvorcem« tega velikega špor
tnega rezultata, to so v kategoriji 
dečkov in deklic Nej la Spahič in 
Denis Spahič. V kategoriji kade
tov so za uspeh kluba poskrbeli 
Matija Gregorič, Ammar Sefič, 
Luka Božič, Rene Ristovski, Se
bastjan Lazar in Alen Spahič. 
Med mladinci so se izkazali Pe
tja Blažič, Anže Zajc, Kristina 
Bogataj in Jaka Hudales.
V kategoriji članov so svoj delež 
uspeha prispevali Tadej Cotič in 
Admir Sinanbegovič. Pohvaliti 
je potrebno celotno trenersko 
ekipo, ki se je trudila čez celo 
sezono. Uprava kluba se zahva
ljuje tudi staršem najmlajših, ki 
so s svojo prisotnostjo in preda
nostjo pomagali mladim borcem 
do velikega uspeha kickboxing 
kluba KIT Izola.
Že ta vikend se del ekipe seli na 
turnir za svetovni pokal v Rimi
ni, »Best fighter 2013«.

Namizni tenis

Izolani ponovno pri vrhu
V nedeljo je v Mariboru potekal 
Top 8 RS turnir za mlade kade
te in kadetinje. Na poziv selek
torja je na turnirju nastopilo 24 
mladih tekmovalk in prav toliko 
mladih tekmovalcev, razvršče
nih v tri kakovostne skupine.
V prvi kakovostni skupini je Lea 
Paulin s štirimi zmagami in tre
mi porazi osvojila končno peto 
mesto. Z eno zmago več bi bila 
druga. Škoda je namreč tesne
ga poraza s 3:2 v petem nizu na 
razliko proti Katarini Stražar 
iz Mengeša. Kirn Fink je kot re
zerva prišla v drugo kakovostno 
skupino in z osvojenim četrtim 
mestom povsem opravičila po
nujeno priložnost. V tretji skupi
ni je nastopila še Manca Paljk. 
Kot najmlajša udeleženka je tur
nir uspešno zaključila na tretjem 
mestu, s štirimi zmagami in tre
mi porazi.
V prvi kakovostni skupini med 
dečki je nastopil Matija Novel 
in s tremi zmagami in štirimi po
razi dosegel peto mesto. V drugi 
kakovostni skupini je Martin 
Kovačič z dvema zmagama in 
petimi proazi zasedel sedmo 
mesto.

zš
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Jadranje

Tina in Veronika bronasti v 
Medemblinku
V Medembliku na Nizozemskem se 
je zaključila iz letošnje nove serije 
regat EUROSAF, ki sta se je tokrat 
od slovenskih jadralcev udeležili le 
Tina Mrak in Veronika Macarol v 
razredu 470. Prvenstvo je zaznamo
valo slabo vreme in težki jadralski 
pogoji z močnimi nalivi, nizkimi 
temperaturami, močnim in zelo ne
stabilnim vetrom in veliko vala.
Tina Mrak in Veronika Macarol sta 
se v konkurenci 13 posadk, med 
jadralkami je bilo tudi nekaj udele
ženk zadnjih olimpijskih iger v Lon
donu, v kvalifikacijskih in kasneje 
finalnih plovih uvrščali v zgornjo 
polovico lestvice. Kvalifikacije sta 
zaključili na skupnem petem mestu 
ter se tako uvrstili v regato za odlič
ja, v kateri se je tokrat merilo le šest 
posadk. Po zelo dobrem jadranju v 
odločilnem plovu Medemblik zapu
ščata na odličnem tretjem mestu in 
z bronasto kolajno.
Tina Mrak in Veronika Macarol: 
»Po dobrem starta sva bili v ospre
dju do sredine prve stranice v veter, 
vendar sva malo pred bojo izgubili 
nekaj mest. Nato sva v preostanku 
regate pridobili in v zadnji stranici z 
vetrom tudi obdržali tretje mesto.« 
Zlato sta si prijadrali olimpijski zma
govalki iz Londona, Novozelandki 
Jo Aleh in Olivia Povvrie, srebro pa 
ameriški jadralki Anne Haeger in 
Briana Provancha.

Toni Vrščaj v Puli odličen drugi
Pretekli konec tedna se je v Puli 
odvijala regata Memorijal Antolič 
- Češič, ki se ga je udeležilo 108 ja
dralcev v optimistu iz 26 klubov iz 
Hrvaške, Italije ter Slovenije, ki sta 
jo zastopala Lin Pletikos (JK Burja) 
in Toni Vrščaj (WSC Črnomelj).

Prvi dan je jadralce pričakalo zelo 
slabo vreme s točo, nevihtami in 
burjo s sunki preko 25 vozlov, zato 
je organizator, JK Uljanik, mlade ja
dralce zadržal na obali. Drugi dan 
se je vreme umirilo, jugozahodni 
veter moči 7-10 vozlov pa je omogo
čil izpeljavo vseh treh predvidenih 
plovov. Zadnji dan so jadralci izpluli 
v blagi tramontani, a je veter takoj 
po štartu druge skupine močno 
obrnil, zato so plov prekinili. Veter 
je kmalu povsem padel, vreme se 
je poslabšalo in regata je bila s tem 
zaključena.
Z veseljem poročamo o odlični uvrstitvi 
Tonija Vrščaja, ki je v absolutni razvr
stitvi zasedel drugo mesto. Zmagal je 
hrvaški jadralec Tin Gmitrovič, tretji je 
bil Leon Kljuš.
Lin Pletikos se je uvrstila na skupno 29. 
mesto in na 8. mesto med deklicami.

ŠTUDENTERIJA

Čista desetka v Simonovem zalivu
Slovenska univerzitetna športna 
zveza in Univerzitetna športna zve
za Primorske sta v sredo, 29. maja 
v Izoli organizirala Festival študent
skega športa - Slovenske univerzitet
ne športne igre 2013.
Letni festival je zajemal državna 
univerzitetna prvenstva v treh eki
pnih športih, in sicer košarki, odboj
ki in futsalu. Ekipe na prvenstvu so 
sestavljali študenti istega univerzi
tetnega središča, torej je tekmovanje 
potekalo med ekipami ljubljanske, 
mariborske, novogoriške in pri
morske univerze, ki so se borile za 
naslove državnega univerzitetnega 
prvaka za študijsko leto 2012/13.
Po tekmovalnem delu se je dogaja
nje preselilo na Mokro Čisto desetko 
v San Simon v Izolo, kjer so se štu
dentje iz sodelujočih univerzitetnih 
središč lahko pomerili v športno- 
družabnih disciplinah, se družili in 
zabavali.

Na letošnjem Mladinskem 
evropskem prvenstvu v vesla
nju, ki je potekalo v Minsku, v 
Belorusiji, je imela Izola svojega 
predstavnika. V dvojnem četver
cu je namreč ob dveh Koprčanih 
in enem Mariborčanu nastopil 
Dean Maslo, ki je s svojo po
sadko dosegel odličen rezultat 
z uvrstitvijo v veliki finale, kjer 
so bili na koncu šesti. Dean se 
je v preteklih letih sicer uspeš
no ukvarjal še z judom, sicer pa 
je ravnokar zaključil tretji letnik 
gimnazije z italijanskim učnim 
jezikom v Kopru.

- Najprej čestitke za uspeh na 
Mladinskem evropskem pr
venstvu. Si z rezultatom zado
voljen tudi sam?
- Namen je bil, da pridemo v fi
nale, kar nam je tudi uspelo. Ni 
se pa izšlo, da bi prišli do kolaj
ne, ker so bili ostali prehitri in 
verjetno tudi bolj natrenirani kot 
mi. No, vsekakor je izid dober, 
a kot posadka smo imeli višje 
cilje.
- Omenil si, da so bili ostali bolj 
natrenirani. To pomeni, da ste 
bili vi premalo?
- Mislim, da so na veslaški zve
zi nekoliko prepozno sestavili 
posadke. Namreč, februarja so 
začeli oblikovati posadke, nato 
smo imeli prvo skupno regato na 
Bledu v aprilu mesecu, nato smo 
bili peti na mednarodni regati v 
Minhenu, kar je toliko boljše če 
pomislimo, da smo imeli vsega 
štiri skupne treninge.

- Kako to, da so se tako pozno od
ločili za oblikovanje četverca?
- Najprej so planirali manjše čolne, 
a selektor ni bil najbolj zadovoljen, 
nato pa je prišla ideja o tem četver
cu, ki pa se je izkazal za zelo hitre
ga in konkurenčnega, o čemer pri
ča že peto mesto v Nemčiji. Pa tudi 
na tem prvenstvu smo stopnjevali 
nastope.
- Vajeni smo te bili videti v skifu. 
Je kakšna sprememba veslanje v 
četvercu?
- Vsekakor je. Četverec je veliko 
hitrejši čoln in s tem so zaveslaji 
drugačni. Lahko povem, da mi je 
veslanje v četvercu v veliko veselje. 
Tudi s posadko smo se zelo hitro 
ujeli, kar je malokdo pričakoval.
- Ste torej brez težav Primorci 
sprejeli Štajerca?
- Ja, o tem bi lahko še govorili. Malo 
nam dela težave jezik (smeh).
- Se še ukvarjaš z judom?
- Ne več. Pred dvema letoma so mi 
zaradi težav s hrbtenico odsvetova
li judo in priporočili veslanje, tako 
da odločitev ni bila težka. Poleg 
tega pa bi z vpisom na gimnazijo 
težko ostal aktiven pri dveh špor
tih. Že tako sem odsoten od pouka 
po 200 ur na leto.
- Kako gledaš na prestop med čla
ne?
- Naslednje leto bom vsekakor vse
podredil šoli, saj je četrti letnik 
vendarle zelo pomemben, sicer pa 
nam pripravljajo program individu
alnih treningov, oziroma nas bodo 
začasno razbili v manjše posadke. 
Seveda pa si želimo, da posadka 
ostane skupaj. am

Rokomet

Rokometaši na devetem mestu!
Minuli vikend se je končalo letošnje rokometno prvenstvo v 1. NLB leasing 
ligi. Za Izolane je bila to druga prvoligaška sezona, v kateri so z osvoje
nim devetim mestom izboljšali lansko uvrstitev. Glavne značilnosti nastopa 
izolskih rokometašev so menjava trenerja (Borut Hren namesto Sebastjana 
Podbregarja), boljši nastop v končnici kot v rednem delu prvenstva, skoraj 
povsem pričakovana realizacija točk na domačih tekmah in serija porazov 
Izole na gostovanjih v prvem delu prvenstva.
Pogled na končno lestvico je vsekakor razveseljiv. Uvrstitev sicer ne odraža 
kakovosti posameznega moštva, saj so bile posamezne tekme stvar trenut
nega navdiha ekipe in takrat se lahko stvar obrne v pozitivno (Maribor) 
ali negativno smer (zadnja tekma s Sevnico). Izola je bila sicer v končnici 
zelo blizu sedmega mesta, a se je izšlo drugače. Da gre za precejšnjo izena
čenost med moštvi potrjuje tudi podatek, da ima Trimo Trebnje na petem 
mestu le točko prednosti pred Izolo! Z malo sreče, bolj poštenimi sodniki 
in nekoliko bolj učinkovito igro bi lahko naši fantje posegli tudi višje od na 
koncu želenega sedmega mesta. Na koncu zato, ker se je ta želja pojavila po 
doseženem primarnem cilju - obstanku v ligi. Tega so sicer dosegli že dovolj 
zgodaj in tako neobremenjeno nastopili v izteku lige; želje po višji uvrstitvi 
ga so zatem razumljivo narasle.
Četa Boruta Hrena je uspešna vse do konca, kajti tudi zadnji boj - in to 
na gostovanju, je bil zmagovit. Prleški Jeruzalem Ormož so prejšnjo sredo 
prepričljivo odpravili z 28:31 (12:15). Skupaj so tako Izolani v rednem delu 
v dvaindvajsetih krogih zbrali 6 zmag, dva remija in 14 porazov, v desetih 
krogih končnice pa 6 zmag, 1 remi in 3 poraze.
Izola je z omenjeno bilanco deveta in kar lahko ob tem na kratko zapišemo, 
je - bravo fantje!

Branko Vuga
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Četretek SO.maj 2013
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

67. Večerni klepet z Zanimivimi Izolani.
Ob mednarodnem letu sodelovanja na področju voda bo naš gost

dr. Robert Turk,
biolog iz Zavoda za zaščito naravne dediščine iz Izole.

Manziolijeva palača - ob 18.30

Koncert pianista LUCtl SdCher
Program: Ludwig van Beethoven - Sonata n. 32 op. 111, Fryderyk Cho
pin - Scherzo n. 3, Franz Liszt - Bahata n.2 in si minore, Claude Debu- 

ssy- Pour le piano.
Organizator: Skupnost Italijanov Dante Alighieri

C3D
INSUIA

, , . GALERIJA • (iAI l>KIA
Vabimo vas na ogled razstave

W% POGLEDOV NA BARVO
Boge Dimovski, Andreja Eržen, Klementina Golija, 

Nejc Slapar, Klavdij Tutta, Cveto Zlate
Razstava bo na ogled do 14. junija 2013.

Galerija Al^a
letna razstava likovnega društva Tuba iz Izole

Tako kot Van Gog/iTUB A
Vau Gos H

Petek 31.maj 2013
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

Kung Fu tehnike
Mestna knjižnica Izola in Borza znanja Izola v sodelovanju z Društvom 
Magičnost gibanja vabita na predstavitev Kung fu tehnik. Delavnica je 

brezplačna. Prijave delavnico so obvezne, saj je udeležba omejena. Prijave 
sprejemamo na 051 306 846 ali po mailu: leticija.fortin@gmail.com. 

Bodite oblečeni udobno, s seboj imejte pijačo.
Art kino Odeon - ob 21.00

Po dežju posije sonce

Sobota 1. junij 2013

Arrigoni in Skate park - od 14.00

Dan mladosti fest 2013
Poleg večernih koncertov in sk8 tekmovanja prireditev obsega še »Tržnico 
mladinskih iniciativ« evropskega projekta Youth Adrianet. V letnem kinu 

Arrigoni bodo potekale celodnevne delavnice, tekmovanja ter predstavitve 
različnih skupin, ki delujejo na mladinskem področju.

Koncerti Arrigoni (22.00): liquid light shovv featuring Jesus on ecstasy, 
Miller the killer, Freedomfigters, Proteus noir (live act), Hex

Ponedeljek 3.junij 2013

Kino Otok
Letni kino Manzioli - ob 21.30 

Projekcija za domačine - film presenečenja

Torek 4.junij 2013

Kino Otok
Letni kino Manzioli - ob 21.00 
Na svoji zemlji, 35 mm, 108’

Četrtek G.junij 2013

Kino Otok
Kino Otok: Letni kino Manzioli - ob 21.00 

Deklica s frnikulami, 35 mm, 39’, avp 
Erotikon, 35 mm, 89’, svp + avp

Glasbena spremljava na klavirju Andrej Goričar/Piano accompaniment 
Andrej Goričar

Arjun in dobra kača v MKI
V Mestni knjižnica Izola je v 
petek 24. maja potekal literar
ni večer z izolskim pisateljem 
Rickom Harschem. Avtor je 
prvič v Izoli predstavil prevod 
v slovenščino svojega romana 
"Arjun in dobra kača".
Gre za edinstveno knjigo oče
ta, napisano sinu v izvrstnem 
slogu izseljenega pisatelja in 
hkrati osupljivo izvirno. Ni le 
ganljiva preiskava očetove lju
bezni do majhnega sina, je tudi 
iskanje življenjskega smisla na 
več ravneh pisatelja, ki sicer 
izpove svoj alkoholizem, a je ta 
izpoved zgolj ena od številnih 
izpovedi tega izjemno občutlji
vega razuma.

Četrtek 6. junij 2013
1. Marianov memorial

Turnir v briškoli v spomin na lani umrlega slikarja Stojan Pečarja - Marianota. 
Turnir bo na terasi Ribice na ribiškem pomolu, z začetkom ob 17.00 uri.

Mestna knjižnica Izola
• Razstavljajo v mesecu maju: razstava likovnih dela malčkov iz skupine Aquilone Aran- 

cione oziroma »Oranžnih zmajčkov« iz vrtca L'Aquilone iz Izole, razstava slik/akrilov 
z motivi solin, istrske pokrajine in Pirana Friderika Vodana in razstava ročno šivanih 
punčk, od 17. maja do 15. julija pa ročni izdelki varovancev Društva za cerebralno para
lizo Sonček iz Kopra.

• Torkova pravljična ura - vsak torek ob 17. uri v pravljični sobi - Vablje
ni otroci od dopolnjenega 4. leta starosti. Otroci naj s seboj prinesejo tudi 
copatke. Vstop je prost.

• Sobotna joga smeha Vadba poteka vsako soboto od 10. do 11. ure v prav
ljični sobi .Vadbo vodi vaditeljica joge smeha Nataša Kitič. Udeležba je 
brezplačna! Prijavite se lahko telit.: 05)6631-282 ali na e-naslovu: izo- 
la@borzaznanja.si

• Otroška ustvarjalna delavnica rusko-slovenskega prijateljstva - Mes
tna knjižnica Izola in Borza znanja Izola vabita na otroško ustvarjalna 
delavnico rusko-slovenskega prijateljstva namenjeno otrokom in staršem. 
Na srečanju se bodo otroci preizkusili v različnih ustvarjalnih tehnikah 
(slikanje, izdelava nakita, igrice,...), s katerimi bodo tkali rusko-sloven- 
sko prijateljstvo. Vodja delavnice je Nadja Kamalova. Delavnica bo trajala 
približno 2 uri in je brezplačna.

Vabljeni v soboto, 1. junija 2013 ob 10. uri v čitalnico Mestne knjižnice 
Izola. Vstop je prost.

SREDIŠČE ZA SAMOSTOJNO UČENJE Središče za samostojno učenje je 
namenjeno vsem, ki se želite samostojno učiti ali izpopolniti svoje znanje s pomočjo 
multimedijskih programov, .. Učenje v središču je brezplačno, pogoj je članstvo v 
knjižnici ter vnaprejšnja rezervacija datuma in ure učenja. Dodatne informacije na 
tel.št.: (05)6631-282.
BORZA ZNANJA IZOLA Vsakdo lahko nekoga nekaj nauči. Ali vsakdo ima 
neko znanje, ki ga lahko posreduje, deli z drugimi, nadgradi. To je princip delovanja 
Borze znanja. V Borzi znanja zbiramo, urejamo in posredujemo podatke o ljudeh, ki 
znanje iščejo in o ljudeh, ki znanje ponujajo. Vse borzne informacije so brezplačne. 
Več informacij lahko dobite na tel.št.: tel.št.: 05 6631 282 ali na spletni strani www. 
borzaznanja.si
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Kino otok je že pred vrati
Vrača se Kino otok. Izola se bo za nekaj dni ponovno spremenila v kinoteko, ulice in Svetilnik bodo 
preplavili mladi nadebudni filmarji, avtorje in sodelavce prikazanih filmov bomo srečevali po ulicah in na 
terasah lokalov, vodstvo festivala pa morda ob kakšni molitvici za nekaj sonca.
Kino otok se v Izolo vrača devetič. Le
tošnja festivalska tema je, zanimivo, 
35mm filmski trak. Zanimivo zato, 
ker je pred slabima dvema tednoma 
izolski Art Kino Odeon presedlal, iz 
analognih 35mm, na digitalno teh
nologijo. No, morda pa je ravno to 
razlog.

Sicer pa je letos zelo zanimiv pro
gram kratkih filmov, ki so ga „oto- 
čani" poimenovali Odpor. Sestavil 
ga je najuglednejši festival kratke
ga filma iz Oberhausna, gre pa za 
dokumentarce, posnete med leto
ma 1961 in 2010, v katerih filmarji 
intervenirajo, protestirajo in se za
vzemajo za vrednote, kot so svobo
da, človekove pravice ali golo živ
ljenje. Po projekciji bosta filmski 
legendi Karpo Godina in Želimir 
Žilnik spregovorila o „vztrajnosti 
filmskega upora". Projekcija sov
pada z velikim mednarodnim us
pehom Slovenske kinoteke, ki je na 
letošnjem festivalu v Oberhausnu 
navdušila s programom štirih, na 
novo restavriranih, filmov iz svoje 
posebne zbirke. Te so iz 8 mm tra
ku prenesli na 35 mm filmski trak. 
Program treh filmov Karpa Godine 
in enega filma Vinka Rozmana, 
je samo do konca leta povabljen 
še v Zagreb, Beograd, Frankfurt, 
Pariz, New York in San Francisco. 
V programu Upora bo sodeloval 
tudi Sylvain George, sicer gost 
letošnjega Kina otok. Predstavil bo 
filma K Madridu in Okruški, tema 
obojih pa je seveda upor, kot ga vi
dijo imigranti v Evropi.
Pa, če se vrnimo k programu po
svečenem 35 mm traku, imenova
nim Kult-ura. „Otočani“ pravijo, 
da gre tudi v tem primeru za upor, 
tokrat upor proti neustavljivi digi
talizaciji filma. V tem okviru bo 
s programom eksperimentalnih 
kratkih filmov predstavljen kanad
ski avtor John Priče, ki mu film 
ne predstavlja sredstva izražanja, 
temveč del življenja, saj takorekoč 
živi s kamero v roki.

Kino Otok ' Isola dnema 
3-9 6 2013 Izola

V pogovoru po projekciji se mu bo 
pridružila Shai Heredia, indijska 
režiserka in ustanoviteljica med
narodnega festivala eksperimen
talnega filma Experimenta v Mum- 
baju, ki se mediju filma poklanja s 
kratkim Jaz sem mikro. V sklopu 
Kult-ure bo v Kinu Odeon na spo
redu tudi mojstrovina danskega 
režiserja Nicolasa Windng Refna, 
Vozi! (Drive), kjer v glavni vlogi 
igra Ryan Gosling. Posebnost tega 
filma je tudi to, da je uspel prepri
čati tako ljubitelje Hollywooda, 
kot privržence umetniških filmov, 
zato je ogled povsem priporočljiv.

Letos ponovno botri
Osrednja lokacija mednarodnega 
programa bo ponovno Manzioli- 
jev trg, kjer je letos ponovljen us
pešen ..eksperiment" z botri posa
meznih filmov. Letos bodo to no
vinarji Neva Zajc, Ernest Hladnik 
Milharčič in Denis Valič, botra 
klasike jugoslovanskega, oziroma 
slovenskega filma Na svoji zemlji 
pa bo vodja tržaškega partizanske
ga pevskega zbora Pinko Tomažič, 
Pia Cah.
Velik pomen ekipa Kina Otoka 
daje otroškemu programmu, ime
novanem Podmornica, ponovno 
pa bo aktualno tudi varstvo za 
otroke.

Ne smemo pa pozabiti na nočno 
kulturno dogajanje na Svetilniku, 
kjer bodo letos med drugim nasto
pali domači Stigliz, pa odlični Spock 
studios, Euphorbia, Toni Bruna, 
Najoua in še nekaj sukačev plošč.

In koliko vse to stane?
Občino Izola je finančno podprla 
Kino otok s fiksno proračunsko po
stavko težko 60.000 eur, zraven pa 
še nekaj tisočakov dodala nekaterim 
ob-festivalskim dejavnostim preko 
razpisa za javne prireditve. Zraven 
je enak kos pogače postregla tudi dr
žava, preko filmskega sklada, ostalo 
pa “spraskajo", kot je povedala na 
tiskovni konferenci vodja festivala 
Lorena Pavlič, s pomočjo pokrovite
ljev, ki pa jih je, v času recesije, ved
no težje dobiti. Na četrtkovi tiskovni 
konferenci je tako vodja festivala 
Lorena Pavlič ocenila, da Občina 
Izola pokriva nekje med 30% in 40% 
odstotkov celotnega proračuna. Ra
čunanje, koliko je torej festival fi
nančno težak, pa prepustimo vam.

AM

Plač Izolanov je odprl vrata
Društvo Izolani in svetniška skupina Izolani so v Ljubljanski ulici št. 32 
(nekdanji Placer), uredili društvene prostore, ki služijo tudi kot galerija.
Ob odprtju prostorov se je predsednik društva, Dušan Ambrož, zahvalil 
vsem, ki so pomagali, da je društvo sploh dobilo in uredilo te prostore, 
od Občine Izola, do Elvisa, Jošta in Obrada, ki so v obnovo vložili največ 
dela. Pozdravil je tudi nove člane društva, ki si prizadeva predvsem za 
aktivno vlogo in dobrobit vseh izolskih občanov.
Predstavil je nekatere dose
danje uspešne akcije druš
tva, od organiziranja števil- 
nih razprav na temo posegov 
v prostor, do številnih kultur
nih in turističnih prireditev, | f
nakupa posebne gugalnice 
za gibalno ovirane otroke .
in sodelovanja pri urejanju 
klančin v mestu.
Prostore sta slavnostno odpr
la “veterana” Izolanov, Vera 
Neels in ing. Aleksander 
Slekovec, seveda je bil tam tudi občinski svetnik Izolanov, Slavko Samotor- 
čan, svetnik IJN Tomislav Vitezica, prišel pa je tudi župan Igor Kolenc. Po
leg večine članov društva so prišli številni prijatelji, naključni mimoidoči in 
za konec še pevci iz Loparja, ki so prostore pospremili z nekaj ljudskimi.
V galerijsko urejenem prostoru, ki so odprti vsak dan od 10.00 do 21.00 
ure so že razstavili arhitekturne rešitve za “škrbine” v mestu, trenutno 
razstavljajo slikarji iz soseščine, 15. junija bo tam eno od treh prizorišč ve
like razstave del povojnih izolskih likovnikov, v pripravi pa je še razstava 
projektov o Naravnem parku Dragonja.
V Plaču je tudi knjiga vprašanj, idej in pripomb v katero lahko občani 
zapišejo svoja mnenja, pripombe ali vprašanja v zvezi z upravljanjem naše 
občine, hkrati pa tudi izrazijo željo, da bi postali člani Društva Izolani.
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Izolski pevci grejo tudi čez konfin
Zborovsko petje v Izoli je v ponovnem vzponu, pomemben delež k temu pa prispevajo tudi us
pešni nastopi Moškega pevskega zbora Izola, ki pod vodstvom Antona Baloha in z novimi pev
ci, vztrajno dviga raven petja in je tudi zastopal Slovensko Istro na koncertu v Zagrebu.
Moški pevski zbor Izola šteje da
nes 21 pevcev, ki se lahko pohva
lijo z izvrstno sezono med katero 
so izpeljali tudi nekaj vrhunskih 
koncertov. Gotovo je bil med naj
pomembnejšimi tisti v Zagrebu, 
kjer so nastopili v znani dvorani 
Vatroslav Lisinski na prireditvi z 
naslovom Primorska poje v Zagre
bu, ki jo je organiziralo Kulturno 
prosvetno društvo Slovenski dom 
iz Zagreba.

Nastop v Zagrebu
Slovenski rojaki iz Zagreba so pri
sluhnili ubranemu petju sedmih 
slovenskih zborov. Nastopili so 
vokalna skupina Kraški šopek iz 
Sežane, ŽePZ Kalina iz Kosez pri 
Ilirski Bistrici, ŽePZ univerze za tre
tje življenjsko obdobje iz Nove Go
rice, MoPZ Kromberški Vodopivci 
iz Kromberka, MoPZ Izola, Župnij
ski MePZ Šempeter iz Šempetra pri 
Novi Gorici in Primorski akademski 
zbor Vinko Vodopivec.
Občinstvo, ki je do zadnjega kotička 
napolnilo dvorano, je v imenu orga
nizatorja nagovoril tudi predsednik 
Zveze pevskih zborov Primorske 
Anton Baloh in med drugim izrazil 
upanje, da bi Primorska poje v pri
hodnje odmevala tudi med rojaki v 
Splitu.

Nastop v Mariboru
Pred dnevi, 19. maja, pa so izolski 
pevci nastopili tudi na prireditvi ob 
50. letnici MoPZ KUD Pošta Mari
bor. V polni dvorani Union so nasto
pili slavljenci, MPZ Tabor in MoPZ 
Izola. Gostovanje je bilo rezultat 
srečanja s predsednikom maribor
skega zbora v hotelu Delfin.

Umetniki iz vrtca
Ob vhodu v Mestno knjižnico Izo
la svoja likovna dela razstavljajo 
malčki iz skupine Aquilone Aranci- 
one oziroma »Oranžnih zmajčkov« 
iz vrtca L'Aquilone iz Izole.
Dela so nastala na podlagi prebranih 
pravljic, ki so jih malčki poslušali ob 
dnevih knjige v izolski mestni knjiž
nici. Na risbicah so tako uprizorjeni 
Cioccolata, gospa iz vrste nilskih 
konjev, ki se iz afriške savane poda 
v mestne terme in tam dojame, da 
je sicer povsod lepo, najlepše pa 
je doma; krokodilček Cocco, ki iz 
neba sklati luno, da bi jo imel samo 
zase, ob tem pa spozna, da luna 
pripada prav vsem, ter zgodbico o 
Paoloni Musoni, nergaški kravici, 
ki zaradi nenehnega godrnjanja na 
kocko postavi svoje prijateljstvo s 
kozličkom Linom Fanghinom, ki 
jo vedno spravi v dobro voljo. Napo
sled le spozna, da je svet, takšen kot 
je, čisto dovolj lep. Razstava bo na 
ogled postavljena vse do konca me
seca maja. Vabljeni k ogledu! KO

1* "3

Tam je slišal njihovo petje in jih po
vabil na slavnostni koncert ob njiho
vi 50 letnici. To se je tudi zgodilo in 
zdaj se že dogovarjajo za gostovanje 
Mariborčanov v Izoli.
Ob tem se povci zahvaljujejo agen
ciji Batana, ki jim je priskočila na 
pomoč pri prevozu na koncerte v 
Zagreb in Maribor ter pevcu Jožetu 
Sodržniku, ki je na poti v Maribor 
organiziral izlet v Slovenske Konjice 
in obisk vinske kleti Zlati grič.

iV

Pevci Moškega pevskega zbora Izola 
so postali tudi redni gostje hotela 
Krka v Strunjanu, kjer bodo ponov
no nastopili tudi drevi, v četrtek, 
30. maja ob 20.00 uri, in vabijo 
tudi Izolane da pridejo na ta njihov, 
v tej sezoni verjetno zadnji nastop. 
Sicer pa pevci dvakrat tedensko, 
ob ponedeljkih in četrtkih, vadijo 
v prostorih OŠ Vojke Šmuc in ob 
tej priložnosti vabijo nove pevce, še 
posebej tiste z izkušnjami, da se jim 
pridružijo. d.m.

Simpozij namesto Forme vive?

Pogovorni Simpozij »forma viva 
Portorož 2013 v naravnem in ur
banem prostoru«, ki ga najavljajo 
Obalne galerije Piran (5.6.2013), naj 
bi odgovoril na vprašanje in preve
ril vlogo Obalnih galerij pri izvedbi 
Kiparskega simpozija Forma viva v 
Seči pri Portorožu v letu 2013.
Vloga Obalnih galerij Piran pri tem 
projektu ni bila nikoli vprašljiva v 
času, ko je bil nedavno preminuli 
ravnatelj Toni Biloslav. Nekaj mese
cev po njegovi smrti, pa se bo sku
pina strokovnjakov pogovarjala in 
preverjala to vlogo.
Res je, da smo v finančni krizi, ven
dar je bilo sredstev za izvedbo vedno 
premalo, vedno so bili potrebni po
sebni napori za realizacijo projekta 
kiparskega simpozija (izvaja se vsa
ko liho leto že več kot 50 let). Toda 
portoroška Forma viva je bila edina, 
katere delovanje ni nikoli preneha
lo. Sredstva, ki so jih Obalne galerije 
Piran v svojem letošnjem programu 
namenile za Formo vivo 2013 zna
šajo približno 7.000 Eur. Sprašujem 
se, ali bodo s pogovornim kiparskim 
simpozijem izvedli program, ki naj 
bi bil ustvarjalen na delovišču For
me vive na polotoku Seča? Kaj na 
to pravi Svet zavoda, kaj financer 
Občina Piran? Kaj na to pravi vedno 
pišoči Andrej Medved?

Novka Jenko, Izola

Koliko Evrope je v Izoli?
Leto 2013 je posvečeno državljanom Evropske unije in njihovim pravicam in poteka pod sloganom 
»Za Evropo gre. Za vas gre. Vključite se v razpravo.« Pomemben vidik evropskega državljanstva pred
stavlja koncept aktivnega državljanstva, ki se razvija skozi razpravo o skupnih evropskih vrednotah 
ter z razvojem občutka pripadnosti skupnemu družbenemu in kulturnemu okolju.
Evropsko državljanstvo je (bilo) 
tudi letošnja krovna tema Tedna 
vseživljenjskega učenja 2013 in v 
tej razsežnost je Mestna knjižnica 
Izola priredila vrsto dogodkov, s 
katerimi je želela svoje uporabnike 
in ostale someščane opomniti na 
skupne (evropske) vrednote, cilje, 
politično zgodovino in ne na zadnje 
tudi na kulturno zavest, s katero 
gradimo tolerantnost, solidarnost 
in medkulturno razumevanje.
Vidnejše v tem kontekstu je bilo 
predavanje z razpravo na temo »Vsi 
drugačni, vsi privlačni«, ki ga je 
pripravila Zdenka Nanut Planin
šek, strokovnjakinja s področja 
izobraževanja odraslih ter sveto
valka za osebni in poslovni uspeh.
»Nihče med nami si pravzaprav ne 
želi Evrope, v kateri bi bili vsi med 
seboj dobesedno enaki. Raznolikost 
in raznovrstnost sta pomembni in 
potrebno ju je ohranjati s prizade
vanjem, ki bo pripeljalo do trajne 
strpnosti, bogatenja evropske tradi
cije in kulture ter ohranitvijo dosto
janstva slehernega med nami,« je v 
četrtek, 16. maja opominjala Nanut 
Planinškova,
Faila Pašič Bišič, gospa z naglavno 
ruto, ki je nastopila dan zatem, pa 
je ob predstavitvi knjige »Mlade
nič« - gre za prevod znamenitega in

zelo priljubljenega srednjeveškega 
zapisa svetovno znanega islamske
ga učenjaka Ebu Hamida Moha
med El-Gazalija, spregovorila o 
pomembnosti medkulturnega in 
medreligijskega dialoga ter poudari
la pomen temeljnih moralnih vred
not, ki utemeljujejo in povezujejo 
posameznike, družbene skupine 
in kulture. »V Evropi si ne moremo 
privoščiti neupoštevanja, zanemar
janja in zlorabe svoboščin, kot so 
solidarnost, enakost, enaka obrav
nava in enake možnosti. Evropa ni 
tretji svet, Evropa je vzor številnim 
neevropskim državam,« je dejala Pa
šič Bišičeva, ki je bila v preteklosti

zaradi svoje izjemne 
angažiranost nomi
nirana za Slovenko 
leta, bila pa je tudi 
Obraz evropskega 
leta enakih možnosti 
za vse, Ambasadorka 
evropskega leta boja 
proti revščini in so
cialni izključenosti 
ter dobitnica prizna
nja za izjemne učne 
uspehe in bogatitev 
lastnega znanja iz 
strani Andragoške
ga centra Slovenije. 
Svoje predavanje je 

zaključila z željo, da bi medkulturni 
dialog postal del osnovnošolskega 
programa, da bi se mladi že v osnov
ni šoli seznanili z ljudmi, ki imajo 
drugačne korenine.
Nevednost, strah pred neznanim, 
predsodki, posploševanje in etike
tiranje so vir vsega zla med ljud
mi in to je potrebno preseči, smo se 
skupaj z gospo Pašič Bišič strinjali 
vsi navzoči. Ob zaključku večera je 
izolski slaščičar Adnan Salija, ki je 
bil pred leti v izolski mestni knjižni
ci skupaj s svojim bratom predstav
ljen v Večernem klepetu z »Zanimi
vimi Izolani«, obiskovalce pogostil s 
slastno baklavo. Ksenija Orel
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Tito je mrtev, živel Tito !
“Kralj je mrtev, živel kralj!" so leta 1422 na ves glas prvič vzklikali Angleži, ko so kronali Charlesa VII. 
in pokopali Charlesa VI, Na tak način so nazorno pokazali, da tron nikoli ne bo prazen in, da se bo 
zgodba iz preteklosti nadaljevala tudi v prihodnosti. Ml pokojnika imamo, naslednika pa ne.
Pa bi si ga verjetno marsikdo od 
udeležencev prireditve ob Dnevu 
mladosti, ki jo je pripravilo izolsko 
Kulturno društvo Tito, celo želel. 
Glede na starost udeležencev slove
snosti si upamo trditi, da je večina 
med njimi bistveno bolje živela za 
časa Tita kot živi danes.
Tudi zato je prireditev, ki zdaj že 
postaja tradicionalna, v prvi vrsti 
nostalgični spomin na čase, ko so 
bili udeleženci še mladi, ko niso 
imeli skrbi, ki jih imajo danes, ko 
so imeli delo in so zaslužili za spo
dobno življenje, ko so lahko sanjali 
o stanovanju in predvsem o še lepši 
prihodnosti.
Priznati je treba, da organizatorji 
prireditev vsebinsko bogatijo, vpra
šanje je le, ali je bila selitev na Lon- 
ko res prava poteza, saj prostor eno
stavno ne deluje kot prireditveno 
prizorišče in je bila prejšnja izvedba 
na Manziolijevem trgu na nek način 
bolj pristna, domača. Seveda pa je k 
takšnemu občutku veliko prispeva
lo tudi slabo vreme, ki organizator
jem res ni šlo na roko.

Osrednja zvezda dogodka je bil, se
veda, veliki vodja v prvi osebi, ki je 
tudi tokrat prišel v spremstvu sopro
ge Jovanke, kar nekaj visokih oficir
jev in zastražen z vojaško ter civilno 
policijo. Do Lonke so se pripeljali 
z vojaškimi kampanjolami in nekaj 
starodobnimi vozili, tam pa jih je že 
pričakala več kot 500 glava množica 
nekdanjih mladincev pa tudi kakšen 
mlajši Izolan je bil zraven.

Seveda ni šlo brez petja moškega 
pevskega zbora Društva upokojen
cev Jagodje Dobrava, ki je repertoar 
prilagodil dogodku, solistke, ki je 
zapela o Titu, nato pa je, še pred pri
hodom glavnega junaka, nekaj aktu
alno kritičnih pesmi, tudi na račun 
Tovšakove, prebral Ernest Cah.

Predsednik Tito tokrat ni bil posebej 
v govorniški formi in tudi nekoliko 
se je že ponavljal, a to nikogar ni 
posebej motilo. Tito je pač Tito in 
čeprav govori v jeziku, ki ga, vsaj 
uradno, ni več in ga nove generacije 
komaj še razumejo, je bil deležen 
prisrčnega sprejema. Njegov govor 
so prekinjali aplavzi zbrane množi
ce, ki se je, vsaj za tisto dobro uro, 
kolikor so vzdržali na neobičajnem 
mrazu in dežju, začutila povezanost 
in slogo, ki je danes skoraj ne po
znamo več. V nadaljevanju sta bila 
predvidena še nastopa dveh glasbe
nih skupin, vendar vreme, glasbi in 
zabavi, ni bilo več naklonjeno, d.m.

17. Ciciolimpiado razpolovil dež
V soboto 25.05.2013, smo se pripravili na sedaj že 17. Ciciolimpiado, tokrat 
pod sloganom: »Bolj kot sončno je in vroče, iger z vodo se nam hoče!« in 
rdečo nitjo: Vode povezujejo. Ciciodbor, sestavljen iz vrtčevih strokovnih 
delavcev je nekaj mesecev pripravljal program, skrbno načrtoval cilje in vse
bine. Skupaj z otroki smo izdelali domiselne, čudovite rekvizite.
V soboto pa se je tudi vreme držalo naše rdeče niti in nam omogočilo 
le delno izvedbo Ciciolimpiade. Po slovesnem mimohodu vseh 29 skupin 
s strokovnimi delavci, prihodu praporja, maskote in olimpijskega ognja 
smo zapeli našo Cicihimno in tako tudi uradno otvorili Ciciolimpijske igre. 
Otroci prvega starostnega obdobja so skupaj s svojimi starši v morje nosili 
valove tako, da je morje valovalo; v drugi igri so otroci in starši morje očistili 
smeti, in jih razvrstili v primerne zabojnike za odpadke.

I

Naslednja točka pa je pripadala dežju, zato smo si v telovadnici vrtca ogle
dali razstavo otroških izdelkov, ki so nastajali preko celega leta. Za pope
stritev dogajanja so poskrbeli starši z organizacijo srečelova in se jim ob tej 
priložnosti toplo zahvaljujemo.
Skrbno pripravljene rekvizite za ostale igre smo pospravili pred dežjem. 
Uporabili jih bomo za izvedbo drugega dela 17. Ciciolimpiade takoj, ko ne 
bo dežja. Izvedli bomo še tri igre za otroke drugega starostnega obdobja. V 
prvi igrici bodo otroci v morje spuščali ribice iz akvarija in ga tako oživili; v 
drugi igri bodo ribiči z mrežicami nekaj teh ribic polovili za prehrano, v tre
tji štafetni igri pa bodo prikazali pomen vode za osebno higieno in zdravje.

Vrtec Mavrica Izola

Spregledana prireditev Skejtaj s srcem
V nedeljo 26. maja popoldne, se je na Lonki končala akcija SK8AJ S SRCEM, 
največja slovenska skejterska dobrodelna akcija, med katero je Tomaž Pra- 
unseis, v sedmih dneh, premikal od Dolge vasi (na meji z Madžarsko) pa 
do Izole. Na vsaki od etap (Murska Sobota, Maribor, Celje, Ljubljana, Po
stojna, Dekani, Izola) ga je pričakala mlada glasbena skupina Trash Candy. 
Ves zaslužek od sponzorjev, dražb, prodanih majic, delnega zneska od kart 
za punk rock holidays in prostovoljnih prispevkov, bodo namenjeni štirim 
socialno ogroženim družinam iz Slovenije.
Na prireditvi smo opazili tudi našega olimpijca v 
smučarskem krosu, Filipa Flisarja, ki je Tomaža 
pospremil do izolskega odra. Žal pa je dobrodelna 
prireditev v Izoli minila zelo neopazno, in čeprav 
so bili med soorganizatorji navedeni tudi TIC,
CZKŠP in Občina Izola, je prireditev ostala brez 
vsake najave oziroma reklame. Tako je bila pod 
odrom le peščica ljudi in nekaj mimoidočih, kar 
je res škoda, saj je bil dogodek prijeten in mladi 
bi lahko končno prišli na svoj račun in sredi Izole 
poslušali dobro glasbo. pm
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INIZIATIVA Dl RACCOLTA

DEI RIFIUTI Dl APPARECCHIATURE ELETTRICHE 
ED ELETTRONICHE (RAEE) E Dl PILE ED 
ACCUMULATORI PORTATILI AD USD DOMESTICO

“DIFFERENZIA GLI 
E-RIFIUTI E PROTEGGI 

UAMBIENTE!”
UAzienda pubblica Komunala Isola, s.r.l. e la societa ZEOS, 
s.r.l. promuovono in forma congiunta riniziativa dl raccolta 
dei RAEE nonche degli accumulatori e delle pile portatili 
ad uso domestico. Liniziativa, promossa con lo slogan 
“Differenzia gli e-rifiuti e proteggi rambientel”, procede 
neU’ambito del programma europeo LIFE+ e si propone di 
sensibilizzare i cittadini verso il modo corretto di consegna 
ovvero di smaltimento dei RAEE, delle lampadine a basso 
consumo e fluorescenti, delle pile e degli accumulatori.

I cittadini che nel periodo comprešo tra il 1° e il 30 giugno 
2013 conferiranno al CENTRO Dl RACCOLTA una gualsiasi 
apparecchiatura elettrica o elettronica non funzionante oppure 
delle lampadine a basso consumo, una pila o un accumulatore 
consumati, in base al coupon compilato e consegnato 
parteciperanno al gioco a premi con in palio un frigorifero.

II sorteggio e previsto nella prima settimana di luglio del 
2013.

Abbiamo inoltre il piacere di invitarvi alla Giornata delle 
Porte Aperte del CENTRO Dl RACCOLTA che guesfanno 
si svolgera lunedi 17 giugno. In occasione delfevento šara 
possibile visitare 1’E-TRANSFORMER, uno speciale veicolo 
nel quale tramite supporti multimediali viene illustrato il corretto 
trattamento dei cosiddetti e-rifiuti. II veicolo E-TRANSFORMER 
potra essere visitato anche sabato 22 giugno, al parcheggio 
presso il cantiere navale.

Se a časa avete un gualsiasi apparecchio guasto, delle 
lampadine a basso consumo non funzionanti o delle pile 
scariche, portatele al Centra di raccolta: date anche voi una 
mano per salvaguardare 1’ambiente e favorire il riciclaggio dei 
rifiuti.

Vi invitiamo ad aderire 
numerosi alTiniziativa 
“Differenzia gli e-rifiuti e 
proteggi Tambiente!” ed a 
partecipareal gioco a premi 
con in palio un frigorifero.

Manteniamo oggi il nostro comune pulito

V
per un domani migliore. ™komunala

-isola

Izolani najboljši v regiji
Območno združenje Rdečega Križa Ajdovščina in Izpostava Uprave 
za zaščito in reševanje Nova Gorica sta v soboto organizirala regijsko 
tekmovanje prve pomoči, ki se ga je udeležilo šest ekip: Izola, Koper, 
Piran, Vipava, Ajdovščina, Idrija in gostujoča ekipa iz Logatca, ki je 
tekmovala zunaj konkurence.
Ekipe so se pomerile v znanju, kako ukrepat v primeru utopitve, prometne 
nesreče, burje in požara. Vse ekipe so bile dobre, Izolani pa najboljši in so 
tako osvojili prvo mesto. Čestitke gredo vodji ekipe Urošu Naberniku in 
njegovi ekipi, ki jo sestavljajo: Marko Domio, Danijel Božič, Marina Carli, 
Viktorija Carli, Laura Rihter Babič, Jan Rihter in Simon Zupančič.

Srečanje upokojencev Severne in Južne Primorske
Petindvajsetega maja smo se v Ajdovščini srečali upokojenci iz cele Pri
morske. Prijazni Ajdovci so zaradi obetajočega se slabega vremena prire
ditev preselili v - samo zaradi nas upokojencev - začasno izpraznjeno zelo 
veliko halo avtoprevozniškega podjetja SLO-Car družine Slokar, tako da 
nas dež ni motil. Zanimivo je, da so nas s kosilom postregli delavci social
nega podjetja restavracije Dama, ki ga vodi sin lastnika SLO-Cara.
Po kulturnem programu, polnem duhovitih šal in zanimivih plesnih vložkov 
in pesmi ženskega pevskega zbora Društva upokojencev Ajdovščina, ki se je 
seveda zakjučil z našo primorsko himno, smo še malo zaplesali. Kmalu pa je 
posijalo sonce, tako da smo lahko odšli še na ogled okolice Ajdovščine in obi
skali Vipavski križ, izvir Hublja, izvir Vipave in Lanterijev dvorec v Vipavi.
Na poti domov smo ugotavljali, da je lahko vsem, ki se srečanja in izleta 
niso udeležili, zelo žal, saj smo srečali cel kup prijaznih in srčnih vrstnikov, 
pa tudi mlade Vipavce, ki so zelo dobro poskrbeli za nas. Da ne govorimo o 
resnično lepih krajih okoli Ajdovščine in o sami Ajdovščini. Še posebej smo 
bili očarani nad lepoto izvirov Hublja in Vipave. Škoda da nas ni bilo ...več. 
A so se, kot vse kaže, nekateri očitno ustrašili vremena. Alojz Pečan, du Izola

Minilo je leto odkar nas je zapustil 
mož, oče in nono.

ANTON KRBAVAC -ALD0

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem 
in znancem, ki obiskujete njegov 

prerani grob.

Žena in sinovi z družinami 
ter ostalo sorodstvo

Izola, 2013
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KRIMINALNE
Grozno
Varnostnik iz trgovine v Izoli je pri 
tatvini etuija za led svetilko, vredne
ga 5.90 evra, prijel 46-letnega Porto- 
rožana. Policisti so sprejeli zapisnik 
o sprejemu kazenske ovadbe podje
tja, zaslišali osumljenca in zoper 
njega podali kazensko ovadbo.

Še bolj grozno
Prav tako je varnostnik trgovine v 
Izoli pri tatvini prehrambenega iz
delka (vrednega 5,28 evrov) prijel 
68-letno Izolanko. Policisti so spre
jeli zapisnik o sprejemu kazenske 
ovadbe podjetja, zaslišali osumljen
ko in zoper njo podali kazensko 
ovadbo.

Odpeljal seje
Neznani storilec je v Izoli ukradel 
kolo znamke Haro, tip Mary ss, de
vet prestav, menjalnik je samo za
daj, disk zavore, bele zavorne ročke, 
vilice črne barve, okvir gorskega ko
lesa št. 54 cm, modre barve, kolesa 
29 palčna. Plašči kolesa so širši in 
gladki. S tem je oškodoval lastnika 
za 800 evrov.

Nekaj časa bo mir?
Občinska redarka je sporočila, da je 
nekdo prevrnil radar za opravljanje 
meritev hitrosti in ga je poškodoval. 
Sprejet zapisnik o sprejemu kazen
ske ovadbe, zoper neznanega storil
ca pa sledi kazenska ovadba. 
Kriško voli disko 
Nekdo je v diskoteki iz torbice ukra
del žensko denarnico z dokumenti, 
karticami in 10 evri ter tako oškodo
val lastnico za 70 evrov.
Red je red
Policista sta na glavni cesti ustavila 
47-letnega Koprčana, kateremu sta 
odredila preizkus alkoholiziranosti, 
ki je pokazal 0,38 mg/l. Izdan mu je 
bil plačilni nalog po 105/5/2 ZPRCP, 
prepovedana nadaljnja vožnja ter 
začasno odvzeto vozniško dovolje
nje.
Kadilo se bo
Neznanec je vlomil v trafiko v cen
tru Izole, iz katere je ukradel pri
bližno 20 štek cigaret Maribora in 
Paramount. Družba za razširjanje in 
prodajo časopisov d.d. je oškodova
na za približno 720 evrov.

MALI OGLASI

Novi oglasi so označeni polkrepko.

Nepremičnine

PRODAMO
- V Medoših prodajam, 6000 m2. 
Parcela je na sončni strani, v 
dveh terasah, na parceli je izvir
na voda. Do bližine njive je be
tonirana pot, dalje pelje kolovoz, 
prevozen z vsakim avtomobilom. 
Pokličite kadarkoli na 041 687 
150.
- Prodam garsonjero v centru 
Izole - 040 199 749

KUPIMO
Hišo, del hiše ali stanovanja z 
vrtom v bližini izolskega doma 
Dva topola, tel.: 041 647 400

NAJAMEMO
- Najamemo stanovanje, 2.5 
sobno (najemnina s stroški 350 
eur poleti ali za daljše obdobje 
do 400 pozimi) tel 068 140 928
- V Izoli najamem garažo za dalj
še obdobje. 041/960-961 - Rajko
- Najamem enosobno stanova
nje. Tel 070 530 781
- Iščem enoinpolsobno ali dvo
sobno stanovanje v Izoli ali Ko
pru. tel 070 530 781

ODDAMO
- Oddamo dve dvosobni stanova
nji in eno garsonjero (v starem 
delu Izola), za daljše obdobje, 
od 1.9.2013 dalje - lahko tudi 
študentom. Tel: 030 939 472
- Oddamo garsonjero za dve 
osebi. Prednost imajo nekadil
ci. Tel: 05 6417 224
- Na Dobravi oddajamo apartma 
za 2 osebi, za daljše obdobje. 
Apartma je opremljen. Tel: 040 
845 940

Vozila in plovila

- Prodam čoln Elan na komunalnem 
privezu v Izoli, pokličite 041 687 150

- Prodam nov Električni -Skuter Beta 
12BF, 25ccm, vozen brez čelade in iz
pita. Tel. 040 563 542 ali 05 641 31 37

Razno

- V petek 24. maja med 21,20 in 21,30 
uro, je hčerka med Veluščkovo do 
trgovine Mercator in med Birbo 2 
po poti proti domu, izgubila črno 
športno jakno. Dobila jo je za rojstni 
dan. Poštenega najditelja prosim, če 
me lehko pokliče na 031 - 630 768.
- V Ljubljanski ulici so našli slušni 
aparat. Kdor ga pogreša naj pokliče 
040 211 434.
- Prodam zelo prijazno osličko staro 
8 mesecev, dalmatinske pasme, rja
vo s križem na hrbtu. Cena 400 eur. 
tel:040470198
- Prodam nova oblačila tel 040 888 649

Delo

- INŠTRUKCIJE - MATEMATIKA, 
FIZIKA ALI KEMIJA ZA VSE STA
ROSTI Ponujam pomoč pri osva
janju znanja za boljše ocene, iz
pite ali maturo. 041 345 634
- Ponujam zasajevanje, košnjo, 
obrezovanje, urejanje in vzdrže
vanje vrtov. Informacije na 041 - 
673 - 649 Sašo
- Za hišna popravila (manjša mi
zarska in obnovitvena dela) lah
ko pokličete: 031 630 716 
-NUDIM INŠTRUKCIJE iz franco
ščine za osnovne in srednje šole. 
Pošljite SMS z besedo “francošči
na” na 031413 233 in vas bom po
klicala nazaj.
- Brivnice in česalnice d.o.o., Koper 
iščemo, za poslovno enoto Izola, fri
zerko z 2 letnimi delovnimi izkušnjami 
za redno zaposlitev Tel 040 982 298
- Ponujam inštrukcije Matematike, Fi
zike, Kemije in Angleščine za osnov
nošolce in srednješolce. Mentorstvo 
pri pripravi na izpite in izdelavi semi
narskih nalog. Tel.: 041 345 634
- Pomagam vam uspešno reševati 
težave z italijanščino in/ali angle
ščino - inštrukcije za vse stopnje. 
Portorož 041-55 66 38
- Za hitro in strokovno lektoriranje 
diplomskih nalog in vseh ostalih 
besedil v slovenskem jeziku brž 
pokličite na 041 884 573

Pozdrav iz Izole

Pisma bralcev

Prepričan sem, da bi enormnemu povišanju cen odvoza komunalnih od
padkov morala slediti tudi večja skrb in odgovornost za odvoz le teh. Toda, 
te kupe smeti smo videli otroci in starši, ko smo v petek pripeljali otroke v 
vrtec, v soboto, ko smo prišli na Ciciolimpiado, v nedeljo smo jih gledali in

vohali samo stanovalci, v 
ponedeljek zjutraj pa spet 
starši in otroci, ko smo 
otroke pripeljali v vrtec. 
Pa ja menda ni to način, 
da boste lažje zahtevali 
dodatne podražitve, češ, 
da za te cene ne morete 
uresničevati svojega po
slanstva. Romando Frank

Obvestilo članom in podpornim članom Dl Izola
Člane in podporne člane obveščamo, da vpisujemo za srečanje s 
pobratenim društvom MDI Domžale, ki bo v soboto 08.06.2013. 
Odhod iz izole ob 08:00 na običajnih postajah.

Predsednik Dl Izola, Franc Poropat

Uko con bučo

Prebivalci starega mesta smo se razveselili informacije o urejanju 
starega mestnega jedra. Toda tisto, kar smo videli, nam ni dalo no
benega veselja, saj predlagajo urejanje ulic, ki so že, kolikor toliko 
urejene. Tiste, ki bi ureditev res potrebovale, pa so spet pozabljene. 
Za začetek bi na tistih, kjer je promet še dovoljen, morali določiti 
prometni režim, saj zdaj stanovalci najraje parkirajo svoje jeklene 
konjičke skoraj na vhodnih vratih, poseben dogodek pa so motori
sti, ki cele večere in noči ropotajo po Smrekarjevi, Gregorčičevi in 
sosednjih ulicah. Potem bi se lahko, mislim da po 20-tih letih spet 
lotili Smrekarjeve (Manzziolijeve) ulice, ki je že podobna poškodo
vani klaviaturi, kjer ima že vsak tlakovec svoj ton. Že s tem bi mesto 
olepšali, stanovalcem pa ga naredili bolj prijaznega.
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Gotovo že poznate naše jedi z žara, 

zdaj pa pripravljamo tudi

bogate MALICE 
4,00 €-5,00 €
okusna KOSILA 

7,00 €
prava nedeljska KOSILA 

7,5 €

Saj veste kje? Med parkom in Lonko.

/^VREMENA KRANJCEM 
V MM te ZJASNILA

Ciciolimpiada - 2. del
V sredo, 29. maja so se majhni Cicibani iz vrtca Mavrica Izola ponovno 
zbrali, da izvedejo drugi del svoje Ciciolimpiade, ki jo je v soboto preki
nil dež. Ponovno so zapeli Cicihimno in v lepem, sončnem vremenu priče
li z igricami: morje, ki so ga v soboto naj mlajši udeleženci Ciciolimpiade 
skupaj s starši očistili od odpadkov, so oživeli, tako da smo vanj spuščali 
ribice iz akvarija. V drugi igrici so mali ribiči z mrežicami polovili nekaj 
teh ribic za kosilo. Vsi so se dobro zabavali, dokler jim ni dež pri tretji 
igrici ponovno zagodel in jim pokazal, da bi moral biti slogan letošnje 
Ciciolimpiade: »Bolj kot sončno je in vroče, iger z dežjem se nam hoče«.
V enoti vrtca v Kortah pa so drugi del Ciciolimpiade izpeljali že v pone
deljek, 27. maja. Otroci skupin Ježki, Čebelice in Polžki so se predstavili 
s svojo maskoto, potem so vse skupine na šolskem igrišču izvedle športno 
gibalno igrico na temo: očistimo morje. Ciciolimpiade so uspešno zaklju
čili z zaprisego, dobro voljo in nasmehom na obrazih vseh otrok.
Kljub dežju so se vsi počutili kot ponosni zmagovalci še enih iger, s kateri
mi so v vrtcu Mavrica Izola zaključili še eno uspešno šolsko leto

Festival stekla, ki je trajal vse od prejšnjega vikenda pa do nedelje, 
je še posebej v soboto in nedeljo opozoril nase z organiziranim seju- 
mom steklarskih izdelkov in z delavnicami, med katerimi je bila tudi 
tista, namenjena najmlajšim. Čeprav je vreme ves čas grozilo, da bo 
pregnalo oblikovalce stekla, se ti niso dali in tako je bila, še posebej 
sobota, prav živahna. Med stojnice so namreč prišli tudi otroci, ki so 
predčasno končali prvi del njihove Ciciolimpijade in so se lahko ude
ležili delavnic obdelovanja stekla. Odrasli pa so lahko opazovali moj
stre oblikovanja stekla, med katerimi je bil tudi eden najbolj cenjenih 
brusilcev stekla pri nas.

Po Izoli je slišati zanimivo vremensko razglabljanje, da se bliža konec e 
maja in bo prišel april. Res je vreme, tik pred junijem, povsem april
sko, z nizkimi temperaturami, dežjem, ki se izmenjuje s soncem in z 
občasnim severnim vetrom. Tudi izolske plaže, ki so v začetku maja 
že pozdravile prve kopalce, so se spet izpraznile in tudi svetilnik se 
ne more pohvaliti s posebnim obiskom. Najpogosteje ga obiskujejo 
mlade mamice, saj je znano, da tam poteka energijska linija, ki men
da najbolj uspava naše najmlajše občane.


